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Naloga občinskih ljudskih odborov
Nedvomno je, da se v zadnjem 

isu vse bolj kaže nujnost, da 
Večinski odbori vnovič pregleda
ti družbene načrte in proračune, 

!ti so jih sprejeli za letošnje leto, 
n da ponovno kar najbolj realno 
cenijo možnosti virov dohodkov 
roračunov in skladov ter da pri 

'em vskladijo nekatera nastala ne
sorazmerja ob sprejemanju letoš
njih družbehih načrtov in prora
čunov Obč. ljud. odborov. Ob tem 
velja še posebej podčrtati, da je 
mjno treba zmanjšati izdatke pro
računov in skladov za investicije, 
lasti še za tiste, ki naj bi se 
rredvideno začele izvajati letos, 
ker je v vseh štirih zasavskih ob- 

I činah še precej že začetih, a še ne 
Pionirji z osnovne šole Ivana Cankarja so na slovnostni seji če- ] dokončanih investicij, tako gospo- 
s ti tali k občinskemu prazniku Trbovelj in izročili predsedniku LS . darskega kot negospodarskega 
LRS, tovarišu Mihi Marinku šopek nageljnov | značaja.

Ob ponovnem pregledovanju 
družbenih načrtov in proračunov 
zasavskih občinskih ljudskih od
borov bi še posebej veljalo prouči
ti nekatere ukrepe, za katere so 
se letos odločili ljudski odbori na 
področju davčne politike. Nespor
na je ugotovitev, da so tudi za
savski ljudski odbori na začetku 
leta ob sprčjemanju družbenih 
načrtov in proračunov poskušali 
izkoristiti vse možnosti, da bi 
zbrali kar največ sredstev za po
večanje proračunskih sredstev in 
sredstev družbenih skladov. S ta
kim dekaj intenzivnim zbiranjem 

| sredstev so občinski ljudski odbo- 
! ri večinoma krili najnujnejše po- 
| trebe po raznih investicijah, nek
je pa tudi za kritje raznih dolgov, 
vendar so s tem — kot je mogoče 

I zdaj ugotavljati močno prizadeli

Pomembno 
posvetovanje v Litiji
Občinski komite Zveze komuni

stov v Litiji bo priredil jutri, v 
petek 8. junija, posvetovanje s po
litičnim aktivom o vzrokih težav 
v gospodarjenju ter o perspekti
vah nadaljnjega materialnega raz
voja litijske komune. Uvodne mi
sli bo na tem pomembnem posve
tovanju podal sekretar občinskega 
komiteja Zveze komunistov Liti
ja, tovariš Jože Drnovšek.

Zadnji zbori volivcev
Te dni so na področju hrastni- 

ške občine zadnji zbori volivcev in 
zbori volivcev-proizvajavcev. Do
sedanji zbori volivcev so bili do
bro obiskani, živahna je pa bila 
tudi razprava. Na zborih razprav
ljajo o delu krajevnih in stano
vanjskih skupnosti ter o tekočih 
gospodarsko-političnih nalogah, na 
zborih volivcev-proizvajavcev pa 
tudi o gospodarjenju v prvih treh 
mesecih letos. — ak.

Skupne
inšpekcijske
službe

’ Prvi uspešni razgovori 
na nivoju tajnikov
V Zasavju je trenutno aktualno 

Vprašanje ureditve inšpekcijskih 
služb.* Znano je, da so ločene in
špekcijske službe drage in ob tem 
zaradi slabe organizacije dela tudi 
premalo učinkovite. Predvsem ugo
tavljajo po občinah, da se inšpek
torji zelo zamujajo s tem, da sami 
opravljajo tudi administrativne po
sle, vemo pa, da sledi slehernemu 
pregledu inšpektorja obvezni zapis
nik, potem ustrezna odločba itd. 
Če torej imajo občine vsaka zase 
vse inšpektorje, se stroški znatno 
povečujejo, kar vsekakor ni ugodno 
za že tako preobremenjene občin
ske proračune, razen tega je pa tu
di delovno področje posameznih in
špektorjev premajhno.

Mimo teh, da rečemo čisto »teh
ničnih• težav, je pa delo inšpektor
jev v marsikaterem primeru otežko- 
čeno ji? z raznimi vplivi in posre
dovanji, ali celo že potem, ko so 
odločbe že izdane. Učinkovitost in
špekcijske službe je s takimi po
sredovanji često mnogo zmanjšana, 
včasih pa celo ničeva. To dejstvo 
navaja k sklepu, da bi bilo najbo
lje, če se inšpekcijske službe izloči
jo iz vplivnega območja občinskih 
forumov in delujejo samostojno in 
neodvisno kot na primer sodišča.

Tako je zasnovano mišljenje, naj 
bi ustanovili samostojne inšpekcij
ske službe, podobno kot je ustanov
ljen skupni zavod za pedagoško 
vzgojo. Ze doslej sodelujejo inšpek
cijske službe občine Hrastnik in Tr
bovlje, tako na primer delovna in 
sanitarna inšpekcija zaposluje ista 
Inšpektorja. Skupna bi lahko bila 
*udi trgovinska inšpekcija. Nekoli
ko teže je z gradbeno inšpekcijo. V 
Poštev pride tudi veterinarska in
špekcija.

Za vse inšpekcije bi lahko delo
vala enotna administracija z manj- 
**•* administrativnim aparatom, 
bot jc potreben sedaj, in inšpek
torji bi bili lahko zelo razbreme
njeni v primeru, če bi administra
tivne moči poznale osnove predpi- 

vseh inšpekcij.
Ustanovitev skupnih inšpekcij- 

**ib služb za vse Zasavje bi torej 
pomenila POCENITEV IN POVE
ČANJE UČINKOVITOSTI TEH 

Toda v kakšnem obsegu 
nal.bi bila posamezna delovna pod- 
rocia, ali bi na primer pri posa- 
rneZnil) službah uvedli lahko tudi 
specializacijo, in o ostalih podrob
nostih bomo lahko poročali šele te- 
v>. ko bodo dogovori , o teh vpra- 
Sanjih končam. Znano je le to, da 

tajniki občinskih LO že zedi- 
j' ta izločitev inšpekcijskih služb 
*. vpliva občin, vsa ostala vpraša- 

■ tako na primer prostorov, pre- 
itd., pa bi ostala do na- 

"hnjega še vprašanje potrebnih
a°Sovorov.

Nova šola v Čemšeniku
Tokrat je bilo vreme priredite

ljem naklonjeno,, saj je kazalo že 
v soboto, da bo tudi nedelja pri
nesla s sabo dež. V Čemšeniku se 
je zadnjo nedeljo zbralo precej 
domačinov, pa tudi Zagorjanov, 
med njimi pa sta bila še predsed
nik občinskega LO Zagorje Dušan 
Kolenc in predsednik občinskega 
odbora SZDL Slavko Ajtič.

Novo šolsko poslopje je doča

kalo najlepši trenutek. Nekaj o 1 dekle} pouk v novsem neprimer-
deseti uri se je začela slovesnost, 
na kateri so sodelovali združeni 
mladinski pevski zbori in godba 
na pihala iz Zagorja.

Predsednik krajevne organizaci
je SZDL Čemšenik Polc in pred
sednik gradbenega odbora Lazar 
sta prisotnim orisala prizadevanje 
Cemšeničanov, da bi dobili tudi 
novo šolsko poslopje, saj je bil

Dan krvodajavcev
4. junij je dan krvodajavcev. — 

Tega dne je bila pred sedemnaj
stim; leti ustanovljena v Ljublja
ni prva krvodajavska postaja v 
Ljubljani in sploh v Sloveniji. — 
Skromni začetki, toda pripravlje
nost ljudi, da so darovali to dra
goceno tekočino, so se počasi raz
vijali, in ta služba je bila kmalu 
tako razvita, da je rešila nešteto 
življenj partizanov in borcfcv.

Ti skromni začitki so dali po
budo za ustanavljanje in razšir
jenje krvodajavskih postaj. V tem 
pogledu so največ naredili zaved
ni zdravniki, a tudi ostali napred
ni ljudje po komunah. Tudi v 
Zasavju se lahko pohvalimo, da 
so ljudje uvideli humanost te 
službe in da imamo v Trbov
ljah <krvodajavsko postajo. Tako 
so oobori Rdečega križa že več
krat v Zasavju pripravili krvoda- 
javske akcije in nikoli niso bili 
razočarani. Občani Zasavja so se 
vedno v zavidnem številu odzvali 
vsaki taki akciji z željo, da bi 
tudi njihova kri rešila kako živ
ljenje. Spoznali so, da so te ak
cije. ki jim zagotavljajo, da bi

v morebitni nesreči, ko bi morali 
dobiti transfuzijo krvi, potrebne, 
da njihovo življenje zaradi tega 
ne bo ogroženo, ker čuvajo v bol
nicah potrebne količine krvi. la 
vedo, da bi v primeru, če je ne 
bi bilo, takoj priskočil na pomoč 
ta ali oni krvodajavec. Važno je 
to, da so občani sami spoznali la 
da se zavedajo, da je ta akcije 
ne samo zdravniška, temveč ak
cija nas vseh.

Tako kot vsako leto so tudi 
letos organizacije Rdečega krtih 
podelile srebrne, zlate značke ter 
diplome In odlikovanja najzasluž
nejšim krvodajavcem ter tudi de
lovnim kolektivom, ki so se mno
žično odzvali zadevnemu vabile. 
V Trbovljah je bila v soboto pred 
slovesno predstavo »MirandoUne« 
majhna slovesnost, na kateri eO 
prejeli krvodajavci zlate jn sre
brne značke ter priznanja in di
plome. Ravno tako je bilo v Li
tiji, kjer so v dvorani na Stav

nih prostorih. 1958. leta so začeli 
z deli, zdaj .so jih pa ooravili s 
pomočjo občinskega ljudskega od
bora Zagorje ob Savi in s pomoč
jo samih občanov. Tudi šolski 
upravitelj in zastopniki pionirske
ga odreda z osnovne šole Cem se
nik so se zahvalili vsem za trud. 
da je novo šolsko poslopje dogra
jeno.

Predsednik LO Dušan Kolenc

državljane in nekje tudi kolekti
ve gospodarskih organizacij.

Tako kot te dni v gospodarskih 
organizcijah v Zasavju temeljito 
proučujejo zaključne račune za 
leto 1961, in ko ponovno pregle
dujejo načela delitve čistega do
hodka in notranje delitve dohod
kov v kolektivih ter skušajo od
praviti nastale pomanjkljivosti, 
da bi zagotovili gospodarskim or
ganizacijam nemoten nadaljnji 
razvoj, vzporedno s tem pa ustva
rili boljše delovne pogoje, izbolj
šali tehnološke procese in tako 
dvignili storilnost in v zvezi s 
tem tudi standard zaposlenih, bi 
bilo povsem umestno, da podobno 
storijo tudi zasavski občinski ljud
ski odbori s proračuni in družbe
nimi skladi za letošnje leto.

Ze zdaj je mogoče ugotoviti, da 
se sredstva proračunov ne bodo 
zbrala v taki višini, kakor je bilo 
načrtano ob začetku leta. Tako je 
mogoče povsem realno računati, 
da se bo iz naslova prispevka jz 
osebnih dohodkov zbralo manj 
sredstev, kakor je bilo predvide
no v začetku leta, ker ponekod 
že tedaj niso upoštevali realnih 
meril za povečanje osebnih do-1 
hodkov. Zadnje čase se pa neho
te vsiljuje tudi vprašanje, ali ne

bo treba morda nekoliko znižati 
davek na maloprodajo, s tem pa 
bi občinskim ljudskim odborom 
odpadel del sredstev. Proučiti bi 
pa veljalo še nekatere druge ukre
pe v zvezi z davčno politiko.

Bilo bi umestno in prav, če bi 
zasavski občinski ljudski odbori 
dali to nalogo v prvi plan dela.

Mladi planinci 
na Slivni
Mladinci iz Litije, člani Planin-

je nato naglasil pomen novega ! s^e=a društva Litija, so se v ne- 
šolskega poslopja in poudaril, da i deljo zbrali na Slivni nad Vača-
naij postane nova šola v Čemšeni
ku; nosivec znanstvene misli in 
naših idej. Potem pa je prerezal 
tr^k pred vhodom v novo šolsko 
poslopje in izročil ključe predsed
niku šolskega odbora.

io otvoritvi so si domačini in 
gostje ogledali nove moderne, 
svetle učilnice in druge prostore. 
Pozneje so se pa veselo zavrteli 
ob zvokih godalnega tria iz Za
gorja pozno v noč. Razumeti je 
treba, da novo šolsko poslopje za 
Čemšenik ni majhna pridobitev, 
M jo je prinesla socialistična do
movina.

(ma)

Seja izvršnega odbora 
ObO SZDL Zagorje
Včeraj je bila v Zagorju ob Savi 

seja izvršnega odbora občinskega 
odbora SZDL, na kateri so navzo
či razpravljali o ekspozeju pod
predsednika Zveznega izvršnega 
sveta tov. Edvarda Kardelja na 
zadnjem zasedanju Zvezne ljud-

bah pripravili v ta namen kraj« |ske skupščine v zvezi e spremem- 
kulturen program ter podelili bami v notranji organizaciji ZIS 
krvodajavcem značke in prizna- | in drugem.

I nja. (ma)

mi, na kraju, pomembnem iz NOV 
kjer so z zborovanjem, na katerem 
je govcril tudi predstavnk ob
činskega komiteja LMS Litija, 
proslavili tudi letošnji praznik 
mladosti.

Tribune občanov
Zadnje dni minulega ledna in 

v tem tednu so bile tribune ob
čanov na Dobovcu, Čečah in Ga
brskem. Na teh tribunah je bilo 
največ govora, oziroma so poka
zali občani največ zanimanja za 
podružbljanje gozdne proizvod
nje. Pri teh razpravah je bilo opa
ziti, da občanom ni jasen namen 
in cilj tega, saj so podružbljanje 
gozdne proizvodnje zamenjavali 
s podružbljanjem gozdov.

Veliko zanimanje je bilo tudi 
zaradi delovanja žag-venečijank. 
Kaže se potreba po različnih ob
likah seznanjanja in obveščanja 
občanov s tekočimi komunalnimi 
in političnimi zadevami. Potreb
no pa je najti tudi določeno ob
liko posvetovanj, kjer bi lahko ob
čani dajali pobude in predloge za 
rešitev najrazličnejših, tako ko
munalnih kot tudi gospodarskih 
vprašanj.

Skromnost
Pravijo, da eo ljudje, ki 

nekaj vedo in pomenijo, sko
raj brez izjeme skromni. Ne 
hvalijo se s tem, kaj so v 
življenju dosegli im prispevali 
k skupni blaginji. — Se naš 
stari, dobri slovenski prego
vor pravi, da je skromnost 
lepa čednost. Toda žal je ta 
čednost izgubila pri nas pre- 

. cej na veljavi.
Pravzaprav: odkrito reče

no smo neskromni. Koliko 
lastne hvale!

Zal se naša neskromnost 
ne izraža samo v besedah. 
Nekateri so postali objestni 
in marsikdaj izgubljajo čut 
za pravo rhero, to pa našo 
skupnost pogosto tudi precej 
stane.

Vprašanje je, če se ne po
raja v naših glavah novo 
merilo. Med drugim tudi 
merilo, ki meri človekovo ve
ljavo po njegovem stanova
nju, avtomobilu, položaju in 
drugem, in ne po edinem in 
večnem merilu za veljavo vsa
kega človeka; po tem, kar je 
v življenju dosegel s svojimi 
rokami in kar je storil za 
blaginjo ljudi.

Poraja se tudi merilo, ki 
meri naša podjetja po tem, 
kakšne znamke je njihov 
avtomobil. In včasih ni za
doščeno samo z znamkami. 
Včasih so važne tudi letnice. 
In če letnica ni najnovejša, 
jo brž zamenjajo. In ne sa
mo avtomobili.

Postali smo neskromni. — 
Skromnost je pa lepa čed
nost. Premislimo!

Jutri plenum SZDL 
v Trbovljah
Jutri popoldne bo v sejni sobi 

Pri Forteju plenum socialistične 
zveze Trbovlje. Glavna točka 
dnevnega reda bo: stanje hi na
daljnji razvoj socialnega varstva 
v duhu resolucije o socialnem za
varovanju Ljudske 
LRS. Člani plenuma pa I 
tako seznanjeni s kratkim 
nje političnim pregledom. — i

Deseti trboveljski občinski praznik je za nami
V soboto smo v Trbovljah za

ključili s prireditvami v počasti
tev letošnjega občinskega prazni
ka, desetega zapored. ' Ce bežno 
preletimo vse prireditve, lahko 
trdimo, da smo tudi letošnji ob
činski praznik Trbovelj - 1. ju
nij — nadvse lepo in slovesno 
proslavili. To še tembolj, ker smo 
istočasno slavili nekaj pomemb
nih delovnih zmag - med njim: 
seveda najpomembnejšo v trbo
veljski Cementarni.

Tovariš Miha Marinko 
na slavnostni seji 
občinskega LO
Na sam občinski praznik - 

1. junij, je bila v Trbovljah slav

nostna seja občinskega ljudskega 
odbora Trbovlje, katere se je 
zraven odbornikov obeh zborov 
občinskega LO Trbovlje, drugih 
gostov iz Trbovelj ter predsedni
kov občinskih ljudskih odborov 
Zagorje ob Savi in Litija udeležil 
še predsednik Ljudske skupščine 
ljudske republike Slovenije, tov. 
Miha Marinko.

Na slavnostni seji trboveljske
ga občinskega ljudskega odbora 
je govoril njegov predsednik Mar- 
tin Gosak in dal priznanje pri
zadevanjem kolektiva trboveljske 
Cementarne ter naglasil tudi dru
ge pridobitve Trbovelj ob letoš
njem desetem občinskem prazni
ku. Poudaril je, da se bodo do

in pridobitvam pridružile še no
ve, v korist vseh občanov.

Med sejo so prišli v sejno dvo
rano pionirji z osemletke »Ivana 
Cankarja«, ki so čestitali k ob
činskemu prazniku ter izročili 
predsedniku Ljudske skupščine 
LRS, tovarišu Mihi Marinku, šo
pek nageljnov.

Doprsni kip 
Alojza Hohkrauta 
v šoli na Vodah
1. junija, po slovesnosti v Ce

mentarni, so se številni občani in 
gostje zbrali na prostoru pred 
osnovno šolo »Alojza Hohkrauta«. 
Zbranim občanom in pionirjem 

konca leta tem delovnim zmagam šole je Alojz Ribič-Tone govoril

■mi
Ob občinskem prazniku — L juniju ao obiskali Trbovlje številni gostje, med njimi predsednik Ljudske 
skupščine LRS, tovariš Miha Marinko, predsednik okrajnega ljudskega odbora Ljubljana Boris Mikoš 
in drugi, ki so se udeležili skupaj z odborniki občinskega LO Trbovlje ln drugimi gosti tudi slovesnosti 
v Cementarni

o revolucionarni poti in o liku 
narodnega heroja Alojza Hoh
krauta, po katerem nosi šola ime. 
Seznanil jih je z revolucionarno 
potjo, delom in sadovi borb Aloj
za Hohkrauta na njegovi revolu
cionarni poti za lepšo in srečnej
šo prihodnost proletariata. — Ob 
koncu je Alojz Ribič-Tone dejal:

»Dragi pionirji in pionirke! 
Lahko ste ponosni, da hodite v 
to šolo in imejte zato vedno pred 
očmi njegov lik, lik borca in re
volucionarja, ki je tudi v najtež
jih trenutkih bil prepričan v 
končno zmago. Bil je vedno pre
pričan, da revolucionarne poti 
našega naroda ne more nihče za
treti. To so pričale njegove bese
de, njegove misli, njegova deja
nja in naša skupna zmaga. Upam 
in prepričan sem, da bodo tudi iz 
vaše šole izšli novi Hohkrauti!«

Več sto mladih rok je skupaj z 
gosti spontano zaploskalo, ko je 
Alojz Ribič-Tone odkril doprsni 
kip narodnega heroja Alojza Hoh
krauta, m mnogi so se spomnili 
besed, ki eo bile napisane pred 
vhodom v šolsko poslopje na Vo
dah »Poklonimo se borcem vsta
je; s tiho, svetlo mislijo jih po
častimo!«

Nova knjižnica — 
pomembna pridobitev
Nekaj zatem je podpredsednik 

občinskega ljudskega odbora Tr
bovlje, Ado Naglav, v Domu 
družbenih organizacij izročil na
menu novo centralno matično 
ljudsko knjižnico. Ob otvoritvi je 
naglasil nujnost knjižnice, saj de
lovni ljudje trboveljske komune 
vse bolj segajo po literaturi, ta
ko po strokovni, znanstveni in 
ostali. Ker je v trboveljski ko
muni čutiti vse več želja po izo
braževanju, bo lahko centralna 
matična ljudska knjižnica izpo
polnila dosedanjo vrzel v izobra
ževanju ter vrzel v izbiri knjig. 
Tovariš Naglav se je tudi zahva
lil uslužbenkam knjižnice in

vsem, ki so sodelovali pri ureja
nju, da so uspeli, da so do riten
skega praznika opravili dela, de 
je bila knjižnica izročena namenu.

Delovna zmaga tudi 
v »Tapetništvu«
Občani Trbovelj so 1. junija 

slavili skupaj z delovnim kolek
tivom »Tapetništva« še eno po
membno delovno zmago. »Tapet
ništvo« si je v zgornjih Trbov
ljah nasproti zgradb poslovalnice 
SAP-Turist biroja zgradilo nove 
obratne prostore, s čimer se je 
izpolnila dolgoletna želja članov 
kolektiva. V spominu jim bo pa 
vedno ostalo 17 delavnijc, ki so 
jih imeli doslej, in ki so jim po
vzročale precejšnje materialne in 
režijske stroške.

Nekaj pred dvanajsto je pred
sednik občinskega ljudskega od
bora Trbovlje Martin Gosak po
zdravil zbrane goste in člane ko
lektiva Tapetništva ter poudaril, 
da se bo z izročitvijo namenu no
vih obratnih prostorov Tapetni
štva rešilo eno izmed perečih 
vprašanj; vprašanje, ki bo dalo 
kolektivu nov polet. Težave ao le 
še epomin, sedaj pa je odprta no
va pot — pot še večjih delovnih 
dosežkov. Ob koncu je predsed
nik Gosak zaželel kolektivu #» 
veliko uspehov ter prerezal vrvi
co ob vhodu, predsedniku delov
nega kolektiva pa izročil ključa 
novih prostorov. Gostje eo sl na
to ogledali poslovne prostore Ta
petništva in se še posebej zani
mali za proizvodni program, 
zmogljivosti in cene.

Kot smo naglasili že na uvodu 
smo 1. junij — praznik delovnih 
Trbovelj in praznik vseh trbo
veljskih delovnih ljudi in obča
nov tudi letos dostojno proslaviti.

-ek. -ar
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Slabo obveščanje
Na zadnji tiskovni konferenci v sekretariatu za infor- neposredni proizvajavci pritiskali na ve?jo delitev oseb- 

macije je predsednik republiške komisije za izvajanje j5,0***.
. . J ,1* J XI * , , „ . ... NJENI Z NALOGAMI V ZVEZIpredpisov o delitvi čistega dohodka, tovariš Miran s ponovnim

ji so ugotovili, da je bil npr. 
ANALIZIRA- doslej rekonstruiran le turnirski 

ZA- obrat; če hočejo iti v korak zKošmelj, med drugim naglasil: njem in obravnavo

EeH2C7niEFjAeF
polltlčni organi in ne upravni, čeprav imajo v končni slabše je glede informiranosti v v Šmartnem.Zavoljo Ftega1 ni
fazi možnost, da izdajo odločbe o nujnosti nekaterih po- manjših kolektivih, kjer tudi čudno, da je delavski svet po
pravkov delitve. Vendar mora njihovo delo sloneti pred- strokovnega kadra, ki bi
vsem na temeljitih analizah in na priporočilih deiav- tovljeno je nadalje, da dos!ej
skim svetom, da ti sami odpravijo anomalije, če ob- neposrednim proizvajalcem ni
Stajajo! bilo dovolj pojasnjeno, da je

treba nenehno zagotavljatiKer so — kot že omenjeno — pripravila sestanek s predstav- 
komisije za izvajanje predpisov niki gospodarskih organizacij 
o delitvi čistega dohodka gospo- in zavodov, prav tako so pa tu
dorskih organizacij in zavodov di sproti seznanjali kolektive in

tem, ko je proučil vse naloge, 
ki stoje pred kolektivom glede 
nadaljnjega razvoja podjetja, 
sklenil, da se izvrši za leto 19S1 
delitev čistega dohodka v raz
merju 52 odstotkov za osebne 

moteno proizvodnjo in nadalj- dohodke in 48 odstotkov za skla-
nji razvoj podjetja, kar pa bo 
mogoče doseči z večjo storil-

de. Omeniti je treba, da je ko
lektiv Lesne Industrije Litija

družbeno-politični organ, izhaja, njihove komisije z 
da bodo vse probleme in ugoto- delo. 
vitve posredovale zboru proiz- 
vajavcev. Zaradi tega se bo vlo- ,inske komi;ije 
ga zbora proizvajavcev bistveno 
povečala, predvsem pa vsebin
sko obogatila.

napotki za

Zraven tega se pa člani ob- 
v Litiji udele-

nostjo in proizvodnjo, z boljšim lani ustvaril za 187 odstotkov 
in smotrnejšim gospodarjenjem več čistega dohodka kakor leto

prej, povečal sklade za 312 od
stotkov in izplačal ob tem za 35 

osebnih dohod-

ter nalaganjem več sredstev v 
sklade podjetja.

Komisija v Litiji je tudi ugo- odstotkov več
žujejo tudi zasedanj delavskih tovila, da nekatere gospodarske kov, vendar osebni dohodki ni- 
svetov, na katerih ponovno raz- organizacije — med njimi Indu- so naraščali enakomerno, ker so 

Pri občinskem ljudskem odbo- pravljajo o zaključnih računih strija usnja, krzna, konfekcije ostali najnižji osebni dohodki 
ru v Litiji smo se zadnjo soboto za leto 1961; podrobnejše ana- in lahke obutve v Šmartnem — skoro nespremen:eni. KRESNI- 
zanimall za delo občinske ko- liže le-teh, zlasti še delitve do- čakajo, da bodo strokovna zdru- SKA INDUSTRIJA APNA je 
misije za izvajanje predpisov o hodka, pa bodo sl užile tudi za ženja določila povprečje za fak- predložila komisiji nepopolno 
delitvi čistega dohodka gospo- drugo fazo del komisij in' kolek- tor za P^ogo. in celo zatr- dokumentacijo, saj iz nje nam-
darskih organizacij in zavodov. tivov _ vrklajevanje pravilnikov j"jcj°- da ,ji™ daIa ‘aista reC ™ b,1° m°g°Ce U,TOlOV,t' P°" 
Tovariš Avgust Spat nam je na- „ no(ranji delitvi dohodka. strokovna združenja tudi dovo-
nlial nekaj ugotovitev komisije, 
ki kažejo, da ponekod niso do
umeli nalog v zvezi z odloki

ložaja v katerem je to pod- 
Ijenje za poznejšo obravnavo jet''e. Komisija je ob obisku v 

Do 2. junija je prejela občin- zaključnega računa za leto 1961 podjetju priporočila delavskemu 
ska komisija za izvajanje pred- (k, bi bila morala biti zaključe- svetu, da naj še enkrat preveri 

ZIS, hkrati"pa ugotavljamo, da pisov o delitvi čistega dohodka na že do 26. maja), čeprav zdru- podatke in ponovno razpravlja 
so neposredni proizvajavci sla- gospodarskih organizacij in za- ženja v obeh primerih niso pri- o analizi zaključnega računa za 
bo seznanjeni s temi nalogami, vodov v Litiji na vpogled ana- stojna za nikakršno določanje leto 1961. Potrebno dokumenta- 
še bolj slabo pa e perspektiva- ,ize le treh gospodarskih orga- povprečja za faktor »k. za posa-

nbncij, in to Lesne industrije mezno panogo gospodarstva in 
Litija, Predilnice Litije in Kres- odlaganje razprav, 
niške industrije apna. Čeprav bi Kot že omenjeno, je občinska

ml posameznih gospodarskih 
organizacij in v zvezi s tem tu
di potreb, da si zagotovijo za

cijo je predložila tudi litijska 
PREDILNICA, vendar jo člani 
komisije te dni proučujejo.

Glede na ugotovljeno stanje
nadaljnji razvoj v kolektivih morali organi samoupravljanja komjgjja za izvajanje predpisov bo občinska komisija za Izvaja- 
lastna sredstva, seveda na na- v ostalih gospodarskih organi- e den*vi čistega dohodka v Li- nje predpisov o delitvi čistega 
čin, da za sklade namenjajo kar zacijah do 26. ma;a ponovno taji dobila doslej na vpogled dohodka gospodarskih organtza-
največ čistega dohodka. 

Občinska komisija v Litiji se
razpravljati o zaključnih raču- anallze zaključnih računov za cij in zavodov v Litiji 'na seji

____ . n'k za 1*1° 1861, tega doslej še ]et0 1961, o katerih so že raz- zbora proizvajavcev, na kateri
Je do 2. junija sestala petkrat. storili, niti niso zaprosili prav]ja]i delavski sveti, od Les- bo že drugič poročala o svojem
Na prvih dveh zasedanjih je občinske komisije — z izjemo ne industrije, Predilnice in kr e- delu, predlagala, naj se v juniju 
proučevala zakonske predpise ekonomske enote ljubljanskega snjjke industrije apna. — V skličejo po vseh gospodarskih
In gradivo ter napotke republi- “-Mercatorja« — da bi jim po- Lesnj industriji so pripravili organizacijah zbori proizvajav-
Ske komisije; na naslednji seji daljšala rok za obravnavo. Ta- vso potrebno dokumentacijo. — cev, na katerih naj razpravljajo
je razpravljala o metodah in ko delo je vsekakor družbeno opaziti pa Je, da neposredni pro- o dosežkih gospodarjenja v pr- 
n očrtu dela; zdaj pa na zase- neodgovorno in bi bilo ranimi- izvajavci niso seznanjeni-* per- vi h štirih mesecih letos ter o Iz- 
danjih razpravlja o zaključnih vo ugotavljati, kaki vzroki so gpektivnim načrtom razvoja pod- polnjevanju planskih obvezno- 
računih gospodarskih organiza- vodili gospodarske organizacije, jetja — in to ne velja le za 11- stl; zraven tega pa naj bi raz-
clj, ki so že izdelale potrebne da ne izpolnjujejo svojih obvez- tjjsko Lesno industrijo, pač pa pravljali še o ponovni obravna-

nosti do rokov! tudi za mnoge druge gospodar- vi zaključnega računa za lotoanalize, in so o njih razpravlja
li delavski sveti in jih ponovno Ena od bistvenih ugotovitev sike organizacije — ln da so za- 1961 In o notranji delitvi do-
potrdill. Dvakrat pa je komisija litijske komisije je tudi tale; radi te neobveščenosti večkrat hodka. — MARJAN LIPOVŠEK

Pozabljene naloge
sindikalnih podružnic

V nedeljo je bil v Hrastniku redni letni občni zbor občinske;- 
sindikalnega sveta. Zraven delegatov iz sindikalnih podružnic so se 
občnega zbora udeležili tudi zastopniki ostalih družbeno-političnih 
organzacij v komuni, zastopnik republiškega odbora Zveze sindi
katov za Slovenijo Franc Plazar, tajnik okrajnega sindikalnega 
sveta Ljubljana Jože Marolt ter predstavniki občinskih sindikalnih 
svetov iz sosednjih občin.
Iz poročila, ki je bilo delegatom zane bodoče naloge sindikalnih

organizacij v občini, zlasti še v 
zvezi z Izvajanjem najnovejših 
gospodarskih ukrepov. Izvršitev 
teh tako pomembnih nalog bo pa 
mogoča le z vsestranskim aktiv
nim delom vseh članov odborov 
sindikalnih podružnic, novo izvo
ljenega plenuma občinskega sin
dikalnega sveta in vsestransko 
pomočjo ostalih družbeno-politič
nih organizacij.

V razpravi sta na plenumu so
delovala tudi tovariša Franc Pla
zar in sekretar občinskega komi
teja ZK Hrastnik Janez Zahrast- 
nlk, ki sta prispevala pomembne 
misli za uspešnejše delo sindikal
nih organizacij v prihodnje v 
hrastniški občini.

dostavljeno že pred občnim zbo
rom, te referata dosedanjega 
predsednika Zdenka Ulage in iz 
razprave izhaja, da je bilo delo 
občinskega sindikalnega sveta v 
Hrastniku v zadnjem obdobju 
uspešno.

Plenum občinskega sindikalne
ga sveta se je redno sestajal, raz
pravljal in proučeval probleme 
gospodarstva, izvajanje novih go
spodarskih ukrepov, financiranje 
šolstva, reorganizacijo zdravstva, 
socialnega zavarovanja, izobraže
vanje proizvajavcevv, decentrali
zacijo upravljanja, razvoj proiz
vodne in uslužnostne obrti, notra
njo delitev dohodka in drugo. 
Skozi 29 sindikalnih podružnic, ki 
vključujejo 5.416 članov od 5.507 
zaposlenih v občini, je občinski 
sindikalni svet usmerjal delo v 
posameznih gospodarskih organi
zacijah in ustanovah. Ugotovljeno 
je, da so sindikalne podružnice 
postale v zadnjem času samortoj- 
nejše, vendar pa je ponekod še 
opaziti, da premalo razpravljajo o 
gospodarjenju, upravljanju, iz
obraževanju proizvajavcev itd., 
kar je sicer njihova glavna na
loga.

V razpravi so bile na zadnjem 
občnem zboru občinskega sindi
kalnega sveta v Hrastniku nanl-

Nagrade
ob 25-Ietnici dela
Delovni kolektiv trboveljske 

Cementarne je v soboto, 2. juni
ja, proslavil na interni slovesno
sti v domu Svobode Zasavje svoj 
delovni uspeh. Ob tej pril ožn osi i 
je govoril predsednik delavskega 
sveta ter izročil petim delovnim 
tovarišem, ki delajo že 25 let v 
tovarni, ročne ure kot priznanje 
za dosedanje delo. Direktor to
vorne ing. Pinterič je pa v kraj
šem govoru pohvalil in se zahva
lil članom delovnega kolektiva za 
ves trud in požrtvovanje, ki so ga 
pokazali ob rekonstrukcijskih de
lih v tovarni.

V kulturnem delu programa je 
sodeloval zabavni ansambel ome
njene Svobode.

Na dnevnem redu — 
proizvodne konference
Občinski komite LMS Zagorje 

pripravlja za jutri posvetovanje 
z mladinskimi aktivisti o proiz
vodnih konferencah. Na posveto
vanju se bodo dogovorili o načinih 
za organiziranje proizvodnih kon
ferenc, ki so se že marsikje po
vsem uveljavile.
Mleko — 50 din liter!
S 1. junijem je začela prodajati 

Kmetijska zadruga iz Trbovelj 
mleko po 50 dinarjev. Po tej ce
ni, ki je za štiri dinarje manjša 
od dosedanje, prodajajo mleko, 
ki ga pridobivajo v lastnem kme-

Konkretno se izgublja v načelnem
Razširjeni plenum občinskega odbora Socialistične zveze v Hrast

niku je bil v torek preteklega tedna. Na dnevnem redu je bila 
obravnava gospodarskega in političnega položaja v občini. Na raz
polago pa so bili podatki o tromesrčni izpolnitvi družbenega plana 
ln teze za razpravo, ki so zahtevale maksimalno konkretnost.

Najbolj kritična (in neprijetna) 
je bila ugotovitev, da sklepi lan
ske pokongresne konference še 
niso izvršeni. Prisotni so bili tudi 
tokrat vsi, ki se jih to tiče, vsi, 
ki so od lanske pokom grešne kon
ference sodelovali še na številnih 
posvetih in sestankih različnih

tijsko-živinskem obratu na Os ten- forumov v občini in so soglašali
ku. | s sklepi, ki naj bi zagotovili taki-

Pred reorganizacijo
Na zadnjem zasedanju Zvezne 

ljudske skupščine sta Zvezni zbor 
in Zbor proizvajavcev soglasno 
sprejela predlog Zveznega Izvrš
nega sveta v tvezi e sprememba
mi v notranji organizaciji ZIS, 
kakor tudi s spremembami, v za
konu o zveznih upravnih organih; 
sprejela pa sta tudi zakon o usta
novitvah enotnih gospodarskih 
Sbomic. Za nove člane Zveznega 
izvršnega sveta pa so bili izvo
ljeni Jakov Blažovič, Boris Kraig
her, Miloš Minič in Kiro Gligo
rov. O predlogu za spremembe Je 
podal ekspoze podpredsednik ZIS 
Edvard Kardelj.

V svojem ekspozeju je Edvard 
Kardelj poudaril, da se moramo 
dosledno in nenehno boriti proti 
določenim novih oblikam defor
macije socialističnih odnosov. S 
kritiko vseh teti pojavov el seve
da ni treba delati utvar, da je 
mogoče ustvariti takoj idealno 
družbo," vendar je treba nekatere 
stvari urediti in pri tem, če je 
potrebno, uporabiti tudi admini
strativne ukrepe.

Nadalje je tovariš Kardelj de
jal, da so potrebne za uresniče
nje tega cilja in izpolnitev teh 
nalog spremembe v zvezni upra
vi. Ne gre za načelne spremembe 
sistema zveznih izvršno političnih 
funkcij

0 Spremembe bodo lzooljšzle 
koordinacijske ftinkolje ZIS v 
tem smislu, da bo mogel ZIS in-

»ZASAVSKI TEDNIK«; Tiska 
CF »Gorenjski tisk« v Kranju - 
Uredništvo In uprava; TRBOV
LJE. Trg revolucije U/IIt telefon 
80-191, poštni predal 88. Tekoči 
račun prt Narodni banki Trbovlje 
800-13-3-116 - Letna naročnina 
720 dinarjev (s doetavnlno), me
sečna 60 din (prav tako z dostav
ni nol - Nenaročenih rokopisov In 
fotografij ne vračamo.

tenzivneje usmerjati delo zvezne 
uprave na posameznih sektorjih.

0 Odbori ZIS v načelu nimajo 
drugačne vloge kot doslej, razli
ka Je samo v tem, da so jasneje 
začrtane njihove pristojnosti In 
odgovornosti. V tem pogledu je 
posebno pomembna ustanovitev 
treh gospodarskih odborov, kate
rih pristojnosti so porazdeljene 
drugače.

0 Z izvolitvijo nekaj novih čla
nov ZIS in s postavitvijo ln raz
mestitvijo vrste vodilnih funkcio
narjev v zvezni upravi, se ti or
gani tudi kadrovsko prilagajajo 
sedanjim nalogam in potrebam 
ZIS in zvezne uprave.
0 Krepi se samostojnost zvez

nih organov uprave ln osebna 
odgovornost funkcionarjev v vod
stvu teh organov.

V skladu e opremombami v no
tranji organizaciji ZIS so tudi ne
katere spremembe pri zveznih 
organih uprave, pristojnih za po
samezna področja gospodarske 
uprave. Val ti ukrepi so potrebni 
za večjo učinkovitost in krepitev 
odgovornosti posameznih organov 
zvezne uprave. Sestavni del teh 
ukrepov pa je tudi predlog za 
združitev gospodarskih zbornic v 
enotno zvezno gospodarsko zbor
nico.

Razen obširnega razčlenjevanja 
nekaterih gospodarskih in druž
benih problemov je v zvezi s 
spremembami tovariš Kardelj še 
dejal: ,

Vso te spremembe nikakor ne 
pomenijo, da se v načelu karkoli 
spremeni v družbeni vlogi uprav
nega aparata našega političnega 
sistema. Spremembe pomenijo sa
mo to, da je treba usposobiti dr
žavni aparat, da bo lahko v prak
si izvajal tisto, kar bodo sklenili 
odgovorni državni organi, pa naj 
gre za pristojnost federacije, re
publik, komun «U okrajev 1«

no gospodarjenje in takšne odno
se, kakršne se zdaj trudimo uve
ljaviti e potrebnimi ukrepi.

Opravičila za neizvrševanje 
sklepov torej ni. Izmikanja odgo
vornosti tudi ne bi smelo biti. 
Žal je potekala večina 'tazprave 
na tem plenumu v znamenju opra
vičevanja pomanjkljivosti. Na še 
več tudi naravnost zastavljenih 
vprašanj, pa so tudi prizadeti to
variši odgovorili z molčanjem. Ne, 
ni mogoče reči, da bo lahko za
dovoljni n 94,2 odstotno izpolni
tvijo družbenega plana v tem ob
dobju, čeprav je ta realizacija 
večja za okrog 8 odstotkov od lan
ske. To ni zategadelj, ker bi bil 
plan pretiran. To je vrzel v izpol
njevanju sklepov, -ki so se doma
la vsi v lanškem letu nanašati na 
gospodarjenje in upravljanje.

Toda kam Je bila usmerjena 
prizadevno!!. Po podatkih poročila 
na konferenci, bi človek sodil, da 
ee je večina prizadevanja usmer
jala pa zvišanje osebnih dohod
kov zlasti tistim, ki so že Itak 
prejemali visoke plače. Storilnost 
je za tem prizadevanjem zaostaja
la Ves čas. Vsa prizadevanja okrog 
ureditve pravilnega razporejanja 
sredstev s pravilniki o delitvi do
hodka, posebej pa osebnih dohod
kov, niso dosegla dovolj solidnih 
rezultatov, čeprav so na tem dela
le tudi vse družbene In politične 
organizacije ln še drugi čini tel ji 
občine.

Nekaj najbolj otipljivih prime
rov, ki to pojasnjujejo. Najvišjo 
osebne dohodke v radeškem tr
govskem podjetju so na primer 
zvišati za 27,7 odstotkov, najniž
je pa le za 1,7 odstotka V trgov
skem podjetju Dol pri Hrastniku 
so zvišati najvilje osebne dohod
ke za 8,4 odstotka, najnlžjf oseb
ne dohodke pa ZNIŽALI za 9 od
stotkov. Primer kolodvorske re
stavracije Zidani most pa to do
kazuje - namreč to, da Je vse v 
prid najvišjim - ln sicer z zniža
njem osebnih dohodkov, ki pa Je 
bilo v obratnem razmerju: naj viš
jim znižani ta 2,2 odstotka, naj- 
nižjlm pa za 6,9 odstotka.

Človek bi dejal, da Je to never-

stvo, da jih na konferenci nihče pri dolžnostih se oblikuje in od-
ni skušal popraviti ati utemeljiti 
drugače, da so podatki točni in da 
so dejanja torej v direktnem na
sprotju s priporočiti SZDL in dru
gih činiteljev v občini.

In kako se zdaj lotiti reševanja 
tega vprašanja? Marsikdo priča
kuje, da bo prinesla recept ob
činska komisija za proučevanje 
razmerij delitve dohodka. Na li
niji najmanjšega odpora Je, pri
praviti si grešnega kozla, in se 
tako izogniti vsaki odgovornosti, 
hkrati pa načela upravljanja ne 
dopuščajo nikakršnih administra
tivnih posegov ln tokrat zahtevajo 
od vseh organov upravljanja in 
družbeno političnih činiteljev v 
podjetju maksimalno odgovornost, 
čeprav je doslej bilo uobičajeno 
govoriti predvsem o uveljavljanju 
pravic tem organom. Sicer pa —

kriva človek!
Razen o tem so seveda še go

voriti o marsičem, tako o investi
cijah v gospodarstvu, ki ne kaže
jo tendenc povečanja, o negospo
darskih investicijah, ki bi šle v 
nedogled, če bi slediti lokalistič- 
nim težnjam o izvozu, zlasti v ste
klarni, kjer začenjajo sistematič- 
neje proučevati tržišče, in še o 
marsičem. Toda ob vsem tem je 
bilo veliko, veliko preveč načel
nih besed, kot de KONKRETNO 
še nima domovinske pravice. Res 
pa je,» da zahteva konkretnost 
sleherne razprave veliko večjo 
pripravljenost, kot pa smo je va
jeni. Nemara je. tu na prvem me
stu občutno pomanjkanje sistema-

Več načrtnosti
Navzlic temu, da je v zadnjem 

času opaziti v nekaterih delovnih 
kolektivih v Zasavju večjo načrt
nost v planiranju letnih dopu
stov, velja naglasiti, da vse kaže, 
da bodo (udi letos dopusti vpli
vali v juniju, juliju in avgustu 
na delno znižanje proizvodne 
ravni, dosežene v povprečju v pr
vih petih mesecih letos.

Čeprav so marsikje že lani po
udarili nujnost, da kadrovsko-so- 
cialni sektorji skupaj s sindikal
nimi podružnicami v gospodarskih 
organizacijah načrtneje urejajo 
vprašanje letnih dopustov članov 
kolektivov, se tega niso lotili po
vsod dovolj načrtno. V mnogih 
gospodarskih organizacijah, v ka
terih smo se zadnje dni zanimali 
za načrt letošnjih dopustov, so 
nam povedali, da bo največ čla
nov kolektivov koristilo dopust v 
mesecih Junij, julij in avgust, ne
kaj malega še v septembru ln 
oktobru: nekaj jih je pa koristilo 
dopust v prvih petih mesecih 
letos.

Ob taki nenačelnosti lahko upra
vičeno pričakujemo v poletnih 
mesecih znižanje že dosežene 
proizvodne ravni, čeprav pomeni 
to korak nazaj v prizadevanjih za 
večjimi proizvodnimi dosežlti.

Zanimiva je ugotovitev, da so 
nekatere družbene-politične orga
nizacije zadnje čase na svojih za
sedanjih posvetile dobršen del 
časa prav planiranju in korišče
nju letnih dopustov, seveda a že
ljo, da bi v gospodarskih organi
zacijah že letos odpravili enega 
od temeljnih vzrokov nazadova
nja proizvodnih dosežkov v polet
nih mesecih. Med drugim $9 tudi 
občinski komite Zveze komuni
stov in občinski odbor Socialistič
ne zveze v Litiji ter občinski od
bor Socialistične zveze v Trbov
ljah razpravljali* o teh zadevah, 
opozorili na nenačrtno izkorišča
nje letnih dopustov in priporočili, 
da naj bi kolektivi še letos, kar 
najbolj dosledno pa v prihodnje, 
načrtneje izkoriščali dopuste, da 
ne bi zavoljo tega trpela proiz
vodnja.

, Sedaj je stvar na organih sa
moupravljanja, ;>a sindikalnih po
družnicah in drugih organih, da 
upoštevajo ta priporočila In da 
zagotove v prihodnje nemoteno 
proizvodnjo in e tem tudi dotičnega analiziranja. Analitične 

službe ni. In to bo treba najprej I ganje večjih proizvodnih došež- 
uvesti. VIKTOR SIREC | kov. - (na)

»Vi, ki vse pokvarite!«
Delovni predsednik konference 

delovnega kolektiva je vstal in 
napovedal: Tovariš Bonifacij se
je prijavil k diskusiji s temo: O 
liku socialističnega delavca,«

In je vstal Bonifacij in vzrav
nan spregovoril gladko in teko
če: “Tovariši, Uk socialističnega 
delavca mora biti tak, da na njem 
ni nobenega madeža. Njegova ne- 
umadeževanost se začne s tem, da 
sl pri potnih stroških ne zaraču
nava več dnevnic, kot pa Je tra
jal čas potovanja, nj^bva čistost 
se izraža tako, da nima težnje po 
avtomobilu In sploh gmotnih do
brinah, ki bi ga odcepile od stal- 
lega povprečja delavcev. Skratka, 
mi moramo biti takšni, da nas ne
kega dne delavci ne bodo Izločili 
Is svoje srede, ker nas ne bodo 
smatrati za svoje zaradi naše za
ljubljenosti v hišice, limuzine, in 
ne vem kaj še vse...«

In je govoril še o tem, 'kako ne 
smemo na delavskem svetu samo 
pritrjevati ln dopuščati, da nas 
postavljajo pred dejstva, kar ae 
rado dogaja. Ne smemo dovolje
vati kdajkoli odhode na potova
nja v tujino In tako dalje. Bilo Je 
naštetih še nešteto postopkov, ki 
omadežujejo socialističnega de
lavca.

Delovna konferenca tovarne 
»Flot« Je burno zaploskala. Boni
facij se Je nasmehnil in sedel.

Naslednjega dne Je sonce pri
jazno sijalo v njegovo pisarno In 
Bonifacij Je bil Židane volje. Saj 
mu Je direktor spotoma rekel: 
»Ti sl pa res teoretik!« Potem mu

tiča na dvorišču. Toda po prvih 
osornih besedah je nabral čelo in 
prebledel.

»Pa nisi mene mislil e tistimi 
potovanji v inozemstvo?« Je gr
melo z onstran žice. »In s tistimi 
dnevnicami ln e hišico...«

»Ampak jaz sem vendar govo
ril načelno!« je ugovarjal Boni
facij.

»Poglej vendar v časopis, kaj 
si govorili« je dobil odgovor.

In Bonifacij je pogledal. In tam 
Je pisalo: »Konferenca delovnega 
kolektiva tovarne »Plot« Je ostro 
spregovorila o tiku socialističnega 
delavca. Grajati so malomeščan
ske pojave med posamezniki, ki 
se zlasti zanimajo samo za svoj 
gmotni položaj in se tako odda-

»ste rekli tole: ml ne smemo na 
delavskem svetu 'dovoliti, da nas 
postavljajo prod dejstva?«

»Seveda sem.«
»In je bila to konferenca delov

nega kolektiva tovarne »Plet»T«
»Seveda je bila.«
»Kaj pa Je potem narobe? Saj 

ste govorili o delavskem svetu, 
katerega član ste tudi sam, in • 
vsem drugem ute govorili tako.«

»Ampak jaz sem govoril o de
lavskem svetu nasploh, o like so
cialističnega delavca nasploh, prt 
čemer pa nisem imel v mislih na
šega delovnega kolektiva.«

»Veste kaj, vi imate vse pogo
je za abstraktnega slikarja,« Jr 
slišal Bonifacij in kljub temu. ds

ljujejo od delavcev. Na to Je po- je da J0 slušalka padla na
sebej opozoril tovariš Bonifacij, svoje mesto, Je vendarle zavpil v
Id Je med drugim rekel: »Ml mo
ramo biti takšni, da nas nekega 
dne delavci ne bodo Izločili iz 
svoje sredine, ker nas ne bode 
smatrali za svoje zaradi naše za
ljubljenosti v hišice, llmuzlnlcv 
Hi podobno.« 8 tem Je tovariš Bo
nifacij pokazal zvrhano mero kri
tičnosti ln samokritičnosti...«

Bonifacij Je zšrlpel pograbil te
lefon in zavrtel številke uredni
štva. Ko ee Je oglasil urednik. Je 
zavpil:

»Kdo pa Je tleti nesramnež, ki 
Je pisal z naše konference?«

»Je kaj narobe?« Je slišal v od
govor mirni glas.

»Jaz, Bonifacij, nisem govoril 
tega, kar ml pripisujete, Jaz sem

telefon: »Vi, vi, ki vse pokvarite! 
Vi novinarji!« Viktor Sirec

Zagorjani
med pripadniki JLA
V nedeljo »o se z nastopom vo

kalnega sekstela delavske Pr°' 
svetnega društva »Svoboda« *•’ 
gorje ln »Zagorskega dizlland a11' 
sambla« na gradbišču nove Zasav
ske ceste v Zagorju začeli tradi
cionalni obiski članov 
Svobod in prosvetnih društev 
pripadnikih JLA graditeljih *** 
savske ceste, ki bodo odslej 
do konca avgusta vsako ncdeU 
dopoldan.

Je^ telefoniral *tudi glav^ Inžente! S^riTn^ K za vse de,»v- Pripadniki JLA - gru^j-J.jetno nesorazmerje rezultat neto?- . „ , . .
niti podatkov, ali pa celo napačno Bonifacij ga Je pozdravil ln ml- . ee.« 
urejenih, vendar poudarja dej- lova! e pogledom streho svojega -*

savske ceste so (agorjane 
Poglejmo,« Je rekel urednik.1 pozdravili.
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Nova era seje začela ob 10.35
Brneli sta filmska in televizij- zbrane člane delovnega kolektiva pionirji s Ceč, podarili šopek le

ska kamera, svetloba bliskov je Cementarne ter odbornike obeh 
aslepljevala navzoče v trenutku, zborov LO Trbovlje. V svojem 
ko je natanko ob 10,35 predsednik I govoru je poudaril, da je nova 
Ljudske skupščine LRS Miha Ma- tovarna sad prizadevanja celotne- 
rinko sprožil napravo, ki je dala ga kolektiva ter da so pe v tem 
v pogon osemdesetmctrsko rota- času člani delovnega kolektiva 
cijsko peč v trboveljski Cemen- pokazali kot dorasli vsem, tudi 
tarai z zmogljivostjo 300 ton ce- najtežjim nalogam, ki so se v

i menta na dan. Predsednik repub- 
i like je stisnil roko direktorju tega 
1 delovnega kolektiva inž. Pinteri- J ču in predsedniku trboveljske ob- 
! čine Martinu Gosaku z besedami:J »Čestitam na tej pomembni de
lovni zmagi in vam želim obilo 
delovnih uspehov!«

V petek. 1. junija, točno ob 9,45 
je zadonela na dvorišču Cemen
tarne Trbovlje pred novo rotimo 
pečjo pesem »Internacionala«,

Predsednik Ljudske skupščine Ljudske republike Slovenije, tovariš Miha Marinko je v petek točno ob 
10.35 url spustil v obratovanje novo rotacijsko peč v trboveljski Cementarni

tem času postavile pred nje.
Govoru direktorja inž. Pinteri

ča je sledil krajši kulturni. pro
gram, nato je pa zbranim ppre- 
govoril predsednik delavskega 
sveta tovarne Miha Šmit in orisal 
potek rekonstrukcijskih del v to
varni. Naglasil je, da je delovni 
kolektiv v dveh letih in sedmih 
mesecih izpolnil najtežjo nalogo, 
ki je stala pred njim: ob maksi
malni možni proizvodnji starih

nato pa je sledil krajši kulturni . strojev tovarne je nemoteno tek- 
program pevskega društva »Zar- j la montaža novih, sodobnih stro
ja«, recitacije in pozdravni govor I jev. Dejal je: 13. oktober leta 1959 
direktorja tovarne, ki je pozdra
vil približno dve sto udeležencev 
tega pomembnega slavja.

Inž. Ivo Pinterič je v svojem 
nagovoru pozdravil prisotne go
ste, med njimi tudi predsednika

nam bo ostal v trajnem spominu: 
tega dne smo se o&vezaii, da bo
mo zgradili novo tovarno.« In 
res: tudi v najtežjih dneh svoje
ga napornega dela niso klonili 
pred nobenimi zaprekami, molče,

Vse večja usmeritev na izvoz
Člani Združenja rudarske industrijske-skupnosti »Rudis« iz Trbo

velj te dni na zasedanjih organov samoupravljanja razpravljajo 
o poročilu združenja za lansko leto in prvih treh mesecih letošnjega 
leta. Čeprav je bilo poslovno združenje »Rudis« ustanovljeno šele 
v februarju 1960, se je že povsem uveljavilo, vse bolj se pa usmerja 
in uveljavlja v zadnjem času tudi na zunanjih tržiščih.

Lani je Rudarska industrijska 
skupnost »Rudis« iz Trbovelj do
segla nad 394 milijonov din reali
zacije, s skoro 90 % pa sta pri tej 
realizaciji sodelovala Rudnik rja
vega premoga Trbovlje — Hrastnik 
In Strojna tovarna Trbovlje. Med
tem ko je bilo 1960. leta sklenjeno 
za 238 milijonov din poslov, jih je 
bilo lani že za 1 milijardo 782 mi
lijonov din, roki izvršitve teh po
slov pa segajo v glavnem v letoš
nje in prihodnje leto. Lani je bilo 
tudi sklenjeno 29 pogodb, odposla
no pa 20 ponudb; v evidenci je še 
74 pogodb in ponudb v vrednosti 
okrog 8 milijard din.

Rudarska industrijska skupnost 
»Rudis« iz Trbovelj sodeluje z 
ljubljanskim podjetjem za medna
rodno trgovino »Intertrade« za ob
delavo zunanjih tržišč in za plasi
ranje uslug članov združenja. Pa 
tudi z »Rudnap« iz Beograda, da 
plasira opremo na zunanje trži
šče, ter z Litostrojem iz Ljubljane 
pri izgradnji cementarn i. p. V 
drugi polovici lanskega leta. Je 
začel »Rudis« s proučevanjem zu
nanjega tržišča, predvsem Sudana

In Egipta, in je že izstavil celotno 
ponudbo za eksploatacijo železove 
rude v vrednosti nad 1 milijardo 
din. Zunanje tržišče je pa Rudar
ska industrijska skupnost iz Tr
bovelj razširila še na Indonezijo, 
Indijo, Libijo, Sirijo itd. Pri pro
učevanju zunanjega tržišča nasta» 
ja jo težave zaradi tega, ker še ni 
rešeno vprašanje flnnciranja pro
učevanja zunanjega tržišča in bo 
potrebno, da bo združenje »Rudis« 
vložilo v ta namen znatno večja 
finančna sredstva.

Ob koncu lanskega leta Je za
čelo združenje »Rudis« tudi z 
uvozno službo za člane. Zdaj člani 
že postopoma prepuščajo naročila 
reprodukcijskega in drugega ma
teriala združenju »Rudis«. Zdru
ženje uvaža predvsem te Zahodne 
Nemčije, Avstrije in Francije, 
Preko uvoznega oddelki »Rudis« 
je bil podpisan tudi dogovor o 
prevzemu uvoznih poslov za opre
mo separacije za Djurdjevik In 
Banovi če.

V prvih treh mesecih letos je 
»Rudis« te Trbovelj dosegla sku
paj nad 263 milijonov din realiza-

O gospodarjenju
V gostinstvu hrastniške občine je bilo vzporedno z znatnim po

je zaznamovan občuten padec večevanjem osebnih dohodkov, 
količinskega prometa, s tem pa in da so to ostro grajali tako na 
je znižana tudi finančna reali- sejah ljudskega odbora kot dru- 
zadja za 0,9 odstotkov proti iste- god, se nam vsiljuje ugotovitev, 
mu obdobju preteklega leta, ali da so za nastali položaj v veliki 
za 33,9 odstotkov manj, kot pa meri odgovorni sami gostind. 
je bilo planirano za prvo tro- Znano je, da so nedavno v go- 
mesečje letošnjega leta. Vzrok stinstvu nekoliko zmanjšali vi
za takšno stanje pripisujejo iino osebnih dohodkov, kar je 
predvsem povečanju cen v gostin- v skladu z zmanjšanim gospo
stvu, kar Je imelo za posledico darskim uspehom, vendar Je pri 
znaten porast nedovoljene pro- tem še vedno odprto vprašanje 
daje alkoholnih pijač pri zasob- iz preteklega leta, ali je bilo 
Bilcih. To nedovoljeno prodajo takratno povečevanje osebnih 
Je sicer možno omejevati s strož- dohodkov umestno? Ali ne bi 
jim kaznovanjem, vendar se po- bilo bolje, če lani ne bi zviševali 
javlja vprašanje gospodarjenja osebnih dohodkov, kajti zniže- 
v gostinstvu. vanje osebnih dohodkov Je v

Zanimiva je ugotovitev, da se vsakem primeru boleča operaci
je število zaposlenih v gostin- ja, katere se dobri gospodarji 
»kem podjetju Jelka kljub ob- vedno izogibajo s predvideva- 
čutnemu padcu prometa pove- njem vseh okoliščin, ki utegne- 
čalo za 5,6 odstotkov, čeprav bi jo nastopiti — torej z realnim 
gospodarjenje prej upravičevalo planiranjem, e preudarnim pred- 
naaprotno. Ce ob tem ugotovi- videvanjem.
•no, da je že v lanskem letu To je torej pouk, ki svari tudi 
v tem obdobju vznemirjalo ljudi druge! To je konkretni poziv k 
naraščanje cen v gostinstvu, ki zmernosti. V. Sirec

cije, več kot polovico na račun 
udeležbe Strojne tovarne Trbov
lje. Obseg realizacije za prvo tro
mesečje letos ni bii dosežen, naj
več zaradi tega, ker člani združe
nja »Rudis« niso izstavili situacij 
za dela po pogodbah, ki so bila 
opravljena v tem času. Omeniti 
velja, da je v tem času komerci
alni sektor združenja sklenil 6 po
godb v vrednosti 1 milijarde 500 
milijonov din in izstavil 7 ponudb 
v vrednosti 1,5 milijarde din; v 
evidenci pa ima 19 raznih ponudb 
in pogodb v vrednosti blizu 4 mi
lijarde din.

Do konca marca letos je zdru
ženje »Rudis« iz Trbovelj poveča
lo dejavnost pri proučevanju trži
šča za rudarstvo izven premogov
nikov, tako na Rudnik barvastih 
kovin Zletovo, Rudarsko topilnl- 
ški bazen Bor za Bogovi n o, na 
rudnike Bosansko Petrovo brdo, 
Korlača, Kosovska Mitroviča in 
Stragari ter v črni metalurgiji na 
železarni Skoplje in Zenica.

Za izvoz je bilo sklenjeno 8 za
ključkov v vrednosti 13,6 milijo
nov din, in to za Strojno tovarno 
Trbovlje in Rudnik rjavega pre
moga Trbovlje — Hrastnik. Sicer 
pa združenje »Rudis« proučuje 
tržišče v Severni Afriki in na 
Bližnjem vzhodu in je v marcu 
sklenilo pogodbo s tvrdko v Kairu 
za nudenje tehnične pomoči in 
nadzor pri vrtanju na jedro. Pode 
za izvoz opravlja združenje »Ru
dis« preko predstavništva »Inter
trade« v Kairu.

V zadnjem času Je upravni od
bor Združenja rudarske industrij
ske skupnosti .»Rudis« iz Trbovelj 
sprejel več sklepov, da M v pri
hodnje združenje še bolj razmah
nilo svojo dejavnost. Tako pred
laga med drugim, da naj združe
nje »Rudis« stremi za kompleks-

Ljudske skupščine LRS Miha Ma- toda vztrajno so gradili svojo in 
rinka, predsednika OLG Ljubija- našo tovarno, in jo na letošnji ot>/ 
na Borisa Mikoča in druge goste, črnski praznik trboveljskih obča

nov izročili svojemu namenu.
Temni oblaki so se v petek do

poldne zbrali na nebu, toda slav
nostnega razpoloženja vseh nav- 

! zočih ni moglo ničesar pokvariti.
: Vsi zbrani so bili ponosni, da sto- 
i je v sredini kolektiva, ki je v ta- 
| ko kratkem času izvršil tako ve
likansko nalogo, člani delovnega 
kolektiva Cementarne so pa bili 
prav tako ponosni na svoje delo. 
Skratka — slavnostno razpolože
nje je zajelo vse.

Po podelitvi spominkov v obliki 
barvnih posnetkov nove tovarne 
vsem sodelavcem in izvajalcem 
del v novi tovarni je nastopila 
folklorna skupina s šole Tončke 
Čečeve. Najbolj ljubek pa je bil 
prizor, ko so najmlajši občani,

nostjo prevzemanja poslov, ki jih 
bodo izvajali člani združenja; 
skoncentriralo naj bi se projekti
ranje; raziskati je treba celotno 
rudarsko tržišče in ga orientacij
sko oceniti; prodati čimveč proiz
vodov na inozemska tržišča, pri 
čemer naj sodelujejo vsi člani 
združenja; doseči je tudi treba, da 
bodo vso uvozno službo člani pre
usmerili na uvozni oddelek Rudar
ske industrijske skupnosti »Rudis« 
v Trbovljah, itd.

(ma)

Steklarji so praznovali 
30-Ietnico svoje godbe
Godbeniki Steklarne Hrastnik 

so v petek In soboto popoldne 
praznovali 30. obletnico obstoja 
svoje godbe. V petek je imelo slo
vesno sejo vodstvo godbe ob pri
sotnosti predstavnikov delavske
ga upravljanja, sindikalne podruž
nice In tovarniškega komiteja ZK. 
V soboto je bil koncert, na kate
rem je nastopila doma ča godbe .po
lovico programa pa je izvajala 
gostujoča godba steklarjev Iz 
Biimbacha v Avstriji. Ob tej pri
ložnosti so počastile praznovanje 
tudi godbe Iz Zidanega mosta, Tr
bovelj, Zagorja in Velenja, ki so 
predale slavljencem priznanja In 
spominska darila.

Dosledni boj mezdni miselnosti
Pretekli torek Je bila v Trbov- 

wh konferenca Zveze komuni
stov Rudnika Trbovlje. V kriti č- 
hom poročilu in pozneje v razpra- 
** so ugotovili, da Je potrebno 
Povečati prizadevanja za odprav- 
■Janj« mezdne miselnosti. V tem 
"■bislu je nujno treba spremeniti 
Pravilnik o nagrajevanju, ki ni 
**?V®U stimulativen in vsebuje 
®*emente nagrajevanja, ki so Jih 
Vez8'*1 ** »Pustiti. Potrebno Je po- 

»»ati prizadevanje za popolnejšo 
_ Centralizacijo gospodarjenja in 
Povijanja, pri čemer naj odigra 

"•hembnejšo vlogo sindikalna or- 
Mtizacija, ki se Se vse preveč 

. »IJavlJa s skrbjo za rekreacijo 
oddihe. Se bolj kot sindikatom 

JT J« potrebno posvečati po/.or- 
mladini, kjer naj nastajajo 

^ odnosi v polni meri. 
j Pripombe so Mie kljub temu, 
l>J® rudnik v prvem tromesečju 
JT^kcl planirano proizvodnjo ob 

* težkih pogojih. Ob doslednej- 
ba *'°rb( za delovno disciplino hi 
't^*rcč lahko bil uspeh še večji.

jo izostankov nad 20 od- 
kar Je nedvomno v bre

me ostalega dela kolektiva, ki je 
discipliniran. Dopustna norma iz
ostankov v takem podjetju Je 
(orej presežena za nad 6 odstot
kov, kar utegne zelo Obremeniti 
sklad osebnih dohodkov v tem 
letu. Tudi v širšem pomenu bese
de je zapažena znatna rezerva»v 
izkoriščanju delovnega časa. Z 
boljšim izkoriščanj em delovnega 
časa bi namreč lahko zagotovili 
proizvodnjo ob Istem številu za
poslenih, medtem ko Jih še vedno 
zaposlujejo na novo. Nekoliko M 
vplivalo na proizvodnjo tudi raci
onalnejše uporabljanje streliva in 
uporaba znatnih, cenejših pripo
močkov odkopa.

V sami organizaciji ugotavljajo, 
da je idejnost še prenizka, in da 
iz tega Izhajajo neenotna stališča 
komunistov. To kljub temu. da je 
bilo po osnovnih organizacijah 
zadnje čase znatno več sestankov, 
da so MU tudi seminarji za ko
muniste in so torej naloge vsem 
znane. V marsikaterem primeru 
ugotavljajo, da »e je preveč udo
mačila fajniliamott v odnosih 
med komunisti, in da včasih ni

mogoče izreči kazni tistim, ki jih 
dejansko zaslužijo. Spričo teh dej
stev je bilo potrebno zamenjati 
cel® sekretarja ene od osnovnih 
organizacij.

Razumljivo je, da se ob takšnem 
položaju pojavlja kritlkarstvo, to
rej kritika, ki je posamezniki, ki 
jo Izrekajo, ne morejo tudi ute
meljiti. Prav zaradi takih pojavov 
kritiziranja pa je nujno, da so 
člani ZK kar najbolje poučeni o 
vseh zadevah gospodarjenja in 
upravljanja In tudi o drugih, da 
zaradi neinformiranosti člani ko
lektiva ne bi prihajali do napač
nih zaključkov.

V smislu obsežnih sklepov, ki 
Jih Je narekovala razprava, Je 
bilo izrečeno mnenje, naj H bila 
prihodnja konferenca komunistov 
tega rudnika že v juniju oziroma 
po enem mesecu, da M Mio sklepe 
laže kontrolirati in izvrševati. Iz
kušnje so namreč pokazale, da po
vzročajo daljši presledki med 
konferencami popuščanje dosled
nosti v izpolnjevanju sprejetih 
nalog.

Kolektiv STT pred 
zahtevnimi nalogami

Delavski svet trboveljske Strojne tovarne se je 30. maja sešel na 
drugo zasedanje. Med drugim je na tem zasedanju razpravljal tudi 
o doseženih uspeMh in poslovanju v prvih štirih mesecih letos, čla
ne delavskega sveta so pa na seji seznanili tudi z nekaterimi nepo
polnimi podatki o proizvodnih dosežkih še za mesec maj.
Strojna tovarna Trbovlje je v 

prvih štirih mesecih letos dosegla 
plan vrednosti proizvodnje s 104 
odstotki, plan fizičnega obsega 
proizvodnje s 108,4 odstotki, plan 
realizacije pa s 101,2 odstotka ozi
roma realizacijo 1 milijardo 248 
milijonov 461.000 din. V aprilu 
mesečni plan proizvodnje ni bil 
dosežen, v glavnem zaradi fimali- 
zacije ob koncu meseca, kar je 
povzročilo večjo zalogo zgotovlje- 
nih izdelkov, in pa zaradi tega, 
ker kupci niso imeli sredstev za 
nakup serijskih izdelkov. V apri
lu so v trboveljski Strojni tovar
ni izdelali med drugim tudi 3200 
jamskih stojk, ali 1000 kosov več 
kot kdajkoli doslej v enem mese
cu, ter 1000 jamskih stropnikov.

V zadnjem času je v tej trbo- 
•veljski gospodarski organizaciji 
porasla produktivnost za 6,7 od
stotka; le 3,7 odstotka vseh stor
jenih ur je pa bilo opravljeno v 
nadurah. Do konca aprila letos so 
se v primerjavi z istim obdobjem 
lani precej zmanjšali tudi norma
tivi sredstev za zaloge materiala, 
nedokončane proizvodnje in zgo- 
tovljene izdelke, so pa še vedno 
precej nad normativom. To znatno 
otežkoča Strojni tovarni redno 
poslovanje in bi zato nujno potre
bovala kratkoročno posojilo za 
obratna sredstva, vend-.r so pa 
naglasili, da bodo morali v pri
hodnje v tovarni sami vlagati več
ji del sredstev v poslovni sklad, 
in sicer namensko za obratna 
sredstva.

Do konca aprila so v trbovelj
ski Strojni tovarni uspeli zagoto
viti večja naročila za individual
na dela, tako za Železarno Jeseni

ce, za Litostroj za opremo za Ce
mentarno Asamm ter za Železar
no S:sak, Komercialni sektor to
varne pa proučuje nekatere po
nudbe, za katere bodo po vsej 
verjetnosti sklenili pogodbe, in to 
za opremo za Idrijo, razširitev 
Cinkarne Celje, opremo za Žele
zarno Sisak in opremo za Ke
mično tovarno Pančevo.

Po nepopolnih podatkih je ko
lektiv Strojne tovarne Trbovlje 
do konca maja dosegel s 103 od
stotki predvideni plan po proiz
vodni ceni in s 101,06 odstotka 
predvideni načrt finančne realiza
cije. Navzlic temu uspešnemu iz
polnjevanju planskih obveznosti 
se pa pred celoten kolektiv Stroj
ne tovarne Trbovlje v prihodnjem 
obdobju postavlja več zahtevnih 
nalog. Pri tem velja opozoriti na 
proučevanje možnosti za znižanje 
cen izdelkov, za še večje izboljša
nje kvartete izdelkov in zmanj
šanje izmečka ter doslednega iz
polnjevanja dogovorjenih rokov. 
Na zasedanju delavskega sveta so 
naglasili, da so še v podjetju skri
te notranje rezerve, samo izkori- 
udarili, da je treba z vso resnost- 
stiti jih je treba. Zlasti so še po
jo proučiti vprašanje cen izdel
kov, tako za domači trg kot za 
izvoz, saj jih bo tako mogoče 
mnogo laže prodati, ker so si za
radi kvalitete že utrdili pot na 
tržišča. (ma)

pih rož predsedniku delavskega 
sveta ter se zahvalili za vso sjtrb 
in pomoč, ki jim jo nudi delovni 
kolektiv Cementarne Trbovlje.

Po recitacijah in pesmih je na
stopil tako dolgo pričakovani tre
nutek: začetek poskusnega obra
tovanja nove rotacijske peči.

Ko se je velika nova peč počasi 
zavrtela, je več sto rok navduše
no zaploskalo, kajti ura in minute 
10,35 tega dne bodo z zlatimi čr
kami vpisane v kroniko naših 
največjih gospodarskih dosežkov, 
kajti ZMAGA DELOVNEGA KO
LEKTIVA CEMENTARNE TR
BOVLJE JE ZMAGA VSEH NA
ŠIH DELOVNIH LJUDI, VSEH 
BORCEV ZA NASO LEPŠO BO
DOČNOST! - J. Savšek

Največji razpon 
osebnih dohodkov
Na j večji razpon plač je v hrast- 

niški občini zabeležen letos v 
zdravstvenem domu. Najvišji oseb
ni dohodki so bili r marcu 123.000, 
v februarju 151.814 in v januarju 
158.673 dinarjev. Najnižji pa v 
mesecu marcu 10.904, v februarju 
10.620 in v januarju 10.620 din 
Razpon je torej 1:12, 1:14 jn 
1:15.

Komentar ni potreben.

Cene v trgovini 
previsoke
V hrastaiški občini ugotavljajo, 

da so cene v trgovini previsoke. 
O tem so razpravljali tudi na zad
njih zborih volivcev. V primerjavi 
s cenami v drugih občinah so po 
podatkih Zavoda za statistiko OLO 
Ljubljana v Hrastniku najdražji. 
Trgovina opravičuje to stanje s 
tem, da zagotavlja, da je tudi ka
kovost boljša, v kar pa v hrastni- 
ški občini dvomijo.

To narekuje kar najskrbnejšo 
proučitev možnosti za znižanje 
cen, zlasti na osnovi notranjih 
rezerv, ki so gotovo tudi v organi
zaciji dela, v sistemu nakupa in 
prodaje itd, — or.

Volitve v svete
stanovanjskih
skupnosti
Se ta t»den bodo na podre* 

vseh treh stanovanjskih eku;::- 
sti zbori občanov. Občani tc. o 
razpravljali o delu, nalogah in te
žavah stanovanjskih skupn cc::. 
Na zborih bodo izvolili tudi ne. e 
člane svetov stanovanjskih skup
nosti.

Posvet z računovodji
Občinska komisija za izvajanje 

predpisov o delitvi čistega dohod
ka gospodarskih organizacij in 
zavodov v Zagorju je zadnji po
nedeljek pripravila sestanek z 
računovodji, na katerem so raz
pravljali o izdelavi potrebnih do
kumentacij in analiz v zvezi s 
ponovno obravnavo zaključnih ra
čunov za leto 1961 in pravilnikov 
o delitvi čistega dohodka in o no
tranji delitvi dohodka.

Novo
odbojkarsko igrišče
Aktiv LMS v Elektro-Trbovlj e 

je sklenil, da bo še ta mesec zgra
dil zraven upravnega poslopja 
odbojkarsko igrišče. Tako bodo 
imeli zaposleni v neposredni bli
žini prostor, kjer se bodo lahko v 
prostem času izživljali.

Malo interesentov 
za letovanje
Kolektiv Elektro-Trbovlje ‘e 

pred kratkim sklenil, da bo nudil 
večjo ugodnost pri koriščenju 
letnega dopusta tistim zaposlenim, 
ki imajo nižje osebne dohodke. 
Kljub temu pa še vedno ni pra
vega odziva. V podjetju menijo, 
da je temu vzrok dejstvo, da je 
precej članov kolektiva z Izlak in 
Radeč, kjer ne čutijo potrebe po 
oddihu, ker imajo v bližini plaval
ne bazene in planine.

Delavski svet podjetja je odlo
čil, da bodo letos prejeli vsi za
posleni za 15 dni regres v vi
šini 250 din dnevno. Delavcem in 
uslužbencem z manjšimi osebnimi 
dohodki, torej tistim, ki so v 
tretji in četrti grupi, pa bo sindi
kat prispeval še po 100 din na dan.

Soinvestitorji
Podjetje Elektro-Trbovlje se je 

odločilo, da bo soinvestitor pri 
gradnji VK bloka na prostoru trž
nice v Trbovljah. Podjetje bo 
imelo v bloku servis, rajon in 
štiri stanovanje.

Nov način dela osrednjega delavskega sveta
Na predlog komisije za samoupravo in zakonodajo je delav

ski svet Strojne tovarne Trbovlje osvojil predlog o novem načinu 
dela osrednjega delavskega sveta. Odslej bo delavskemu, svetu 
v pomoč pet komisij, tako komisija za samoupravo ta zakono
dajo, za plan ta finance, za delitev čistega dohodka ta osebnih 
dohodkov, za proučevanje tehničnih Iznajdb in izpopolnitev ter 
za prošnje in pritožbe.

Osrednja komisija bo komisija za samoupravo in zakonodajo, 
v kateri so vsi predsedniki drugih komisij. Ta komisija bo skr
bela za izvajanje sklepov osrednjega delavskega sveta, centralno 
bo zbirala podatke o problemih, za katere bo menila, da o njih 
razpravlja osrednji delavski svet, pripravljala bo pa tudi naposR« 
In priporočila za delo osrednjega delavskega sveta in zborov pro
izvajalcev po ekonomskih enotah. Vse komisije bodo raz prev
ijale o predlogih z zasedanj delavskega sveta, upravnega odbora 
in zborov proizvajalcev. Obravnava ta sklepanje o vseh temelj- 
njlh vprašanjih poslovanja podjetja bo pa še naprej na dnevnih 
redih zasedanj osrednjega delavskega sveta.

Sredi lanskega leta je osrednji delavski svet tovarne skle
nil prenesti določene pravice in obveznosti s osrednjega de
lavskega sveta na zbore proizvajavcev po ekonomskih enotah. 
Glede na nov način dela osrednjega delavskega sveta je le-ta na 
svojem zadnjem zasedanju sklenil, da se pri zborih proizvajav
cev ustanovijo disciplinska komisija, komisija za stanovanjske 
zadeve (treba bo še izdelati pravilnik o dodeljevanju stanovanj), 
ter komisiji za sklepanje In odpovedovanje delovnih razmerij 
ter za hlglcnsko-tehmično varstvo pri delu. Mandatna doba čla
nov komisij pri zborih proizvajavcev trajalo toliko časa, kolikor 
časa traja mandat pri osrednjem delavskem svetu, razen če zbor 
proizvajavcev nc razpusti komisije zaradi nedelavnosti iz izvoli 
nove člane.

(ma)
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Otroško igrišče v Zgornjih Trbovljah
Razprave in Iskanje rešitve iz

gradnje potrebnega otroškega Igri
šča v Zgornjih Trbovljah so stare 
že več kot dve leti. Stanovanjska 
skupnost v Zgornjih Trbovljah je 
dala pred dobrim letom in pol že 
izdelati tudi načrte zanj Investi
cijskemu biroju. O načrtu, njegovi 
izvedbi, funkcionalnosti so že raz
pravljali pri pristojnem organu 
občinskega LO. Z načrtom so pa 
delno seznanjeni tudi zainteresi
rani prebivavci. Bile so razprave 
In ogledi, a se doslej za izvedbo 
tega načrta ni storil niti en sam 
korak. In povrh vsega sta odobri
la oba zbora LO že tudi lokacijo 
oziroma zemljišče, kjer naj bi 
bilo bodoče otroško igrišče. Pri
pravljeno je vse, le ...

st veni ustanovi -Marjetka« ni 
urejeno tako, kot bi moralo biti. 
Vovk: finančna sredstva. In tu 
sc*po navadi igrajo otroci iz usta
nove, v popoldanskem času pa še 
ostali, in velikokrat tudi taki, ki 
zanje tu ni prostora.

Zgoraj navedene stvari in po
trebe po uresničitvi že odob. ene
ga načrta terjajo od vseh člnite- 
IJev, tako od krajevne skupnosti, 
stanovanjske skupnosti in hišnih 
svetov temeljito razpravo in pro
učitev, ali so dane možnosti za

začetek gradnje igrišča ali ne. Ti 
ti ni tel ji bi morali sklicati sestanek 
prcbivavcev ter temeljito proučiti 
možnosti in potrebe, jasno pa je, 
da so prebivavci pripravljeni so
delovati pri teh dejih in morebiti 
prispevati tudi določena sredstva 
za rešitev tega vprašanja. Jasno 
je pa tudi, da je potrebno le za
interesirati vse činitelje ter neka
tere gospodarske organizacije, kjer 
je zaposlena večina prebivavcev s 
tega območja, ki bi verjetno pri
spevale znatna materialna sred

stva v kakem odpadnem, toda za 
igrišče uporabnem materialu.

Jasno je tudi, da je sedaj čas, 
da se začne z delom, tako da bi 
bilo igrišče še letos uporabno. Po 
drugi strani pa moramo vedeti 
tudi to, da je že skrajni čas, da sc 
končno uredi to vprašanje v Zgor
njih Trbovljah. Pri izvedbi tega 
načrta pa bodo morale pokazati 
malo več elastičnosti in dejavnosti 
vse organizacije ter skupno s pre
bivavci uresničiti to potrebno za
misel.

Razmislimo tudi o temIz nove trboveljske knjižnice v Domu družbenih organizacij

smotrno gospodariti, posreduje 
Center potrošnikom sledeče uslu
ge:

Eno- do dvodnevne tečaje za 
konzerviranje (pripravljanje ozim
nice in sadnih sokov). Treba je 
začeti misliti takoj spomladi, da si 
bomo lahko pripravili za zimo 
najpotrebnejše.

Sest in večdnevne seminarje 
(tečaje) za pripravljanje pravilne 
in zdrave prehrane. Velikokrat se 
niti ne zavedamo, kako važna je 
pravilna prehrana za družino' in 
za posameznika, zato je potrebno, 
da premotrimo to vprašanje z 
znanstvene strani. Le na ta način 
bomo dosegli, da bo naša hrana 
okusna in da bo dvigala našo de
lovno sposobnost in da bomo zdra
vi dočakali lepo starost. Ako pa 
imamo morda v hiši bolnika, se 
bomo seznanili z dietno prehrano.

Ko marsikatera žena pregleduje 
svojo garderobo, ugotovi, da bi 
lahko kdaj predelala svojo obleko 
za otroke ali pa zase. Strokovno 
pomoč bo tedaj lahko dobila v ši
viljski posvetovalnici Centra za 
napredek gospodinjstva.

Obratom družbene prehrane bo 
gotovo koristil strokovni pregled 
(analiza) prehrane. Na podlagi 
strokovnih analiz lahko podjetje 
dokaže abonentom, da je hrana v 
njihovem obratu zadovoljiva gle-

NENAVADEN PRIMER

de na kalorične in biološke potre
be organizma, vsklajena s ceno in 
delom, ki ga potrošnik opravlja.

Obratno pa lahko potrošniki 
(abonenti) v obratih družbene pre
hrane (menzah) na podlagi stro
kovnih analiz zahtevajo izboljša
nje prehrane.

Mimo analiz izdela Center tudi 
predloge za izboljšanje obstoječo 
■hrane in po potrebi inštruira ku
harsko osebje na delovnem mestu.

Center vodi skrb za mladinsko 
prehrano s tem, da izdeluje stro
kovne analize v šolskih kuhinjah 
in daje potrebne predloge za iz
boljšanje obstoječega stanja.

Zavedati se moramo, da mora 
družbena prehrana zagotoviti zdra
vo, higiensko in pravilno prehrano 
vsem delovnim ljudem in šolski 
mladini. Zdrava prehrana prispe
va k povečanju delovne sposobno
sti in ohranitvi zdravja.

Vsem organizacijam in posa
meznikom, ki iščejo nasvetov na 
področju gospodinjstva in prehra
ne, uspešno pomaga Center za 
napredek gospodinjstva. Svojo de
javnost usmerja na vse štiri za
savske občine: Trbovlje, Hrastnik. 
Zagorje in Litija.

Ce nam bo potrebna strokovna 
pomoč, tedaj razmislimo tudi o 
tem ...

Alojzija Blatnik

V GABROVKI

V sredo, 30. maja, je Trbovlje 
obiskal Invalidski pevski zbor iz 
Ljubljane in priredil v počastitev 
trboveljskega občinskega praznika 
dva koncerta. Prvega za mladino 
in drugega za odraslo publiko.

Invalidski pevski zbor je edini 
zbor, ki poje predvsem partizan
sko pesem, pristno borbeno pesem, 
kot se je rodila v gozdovih, in jo 
prenaša na nova pokolenja. Zbor 
je začel delovati v kočevskih goz
dovih na pobudo Glavnega štaba 
NOV IN POS. Njegov prvi diri
gent je bil Karol Pahor. Pel je 
borcem in ranjencem v gozdovih 
in po osvobojenih vaseh ter vlival 
v človeška srca vero v zmago. Po 
vojni se je zbor znova osnoval in 
ponesel partizansko pesem širom 
po naši domovini in tudi čez meje 
(v Romunijo). Leta 1955 je tovariš 
Tito zbor odlikoval z redom za za
sluge za narod I. stopnje.

Koncert, ki ga je imel zbor v 
Trbovljah, je bil dvodelen. V pr
vem delu so sc zvrstile borbene

pesmi jugoslovanskih avtorjev, ki 
so večinoma nastale po vojni in 
imajo zahtevnejšo partituro. Med 
njimi je vzbudila največ pozorno
sti in navdušenja skladba Rado
vana Gobca »Jutro« ,ki je dožive
la v Trbovljah svojo prvo izvedbo.

V drugem delu koncerta smo se 
srečali s samimi starimi znanci. 
Zbor je zapel ob spremljavi Ja
neza Kuharja, ki je s harmoniko 
pričaral v dvorano pravo partizan
sko navdušenje, sedem partizan
skih pesmi, ki so nastale med 
vojno. Dvorana se je ob njih zga
nila, sprostila in živo sodoživljala. 
Človek jih je nehote pozdravil: 
^dravo tovarišija, že dolgo se 
nismo slišali!« ',

Ves koncert Je bil na umetniški 
višini, kajti zbor ima izenačene 
glasove, čisto intonacijo in do po
drobnosti izdelano dinamiko in 
agogiko. Srebotnjakova »Kolona« 
in Gobčeva »Jutro« sta nudili 
pevcem možnost, da so se poka
zali v svoji najboljši luči. Pri ve-

Pisana mavrica 
mladosti v Trbovljah
Učenci in učitelji osnovne šo

le Alojza Hohkrauta so pripravili 
za trboveljski občinski praznik 
revijo, ki je pokazala trbovelj
ske dogodke ob času spopada de
lavskega razreda z Orjuno. Revi
ja se pa ni ustavila le ob teh do
godkih. Logično in nazorno je po
vezovala in prikazovala vso borbo 
trboveljskega delavskega razreda 
■ tedanjimi oblastniki, se prelila 
v napore In boje partizanov z 
okupatorjem ter se iztekla v ra
dostni manifestaciji današnje 
mladine novemu socialističnemu 
redu.

Revija bi lahko bila vsakdanja 
šolska proslava, kakršnih smo že 
vajeni. Vendar se je režiserju 
Jelku Potočanu, učiteljem in 
učencem v oderuške osnovne šole 
posrečilo, da eo iz te že znane

vsebine naredili žlvoplsano revi
jo mladosti, za katero lahko trdi
mo, da je bila sveža, dobro pri
pravljena in prepričevalna. 2c 
oder in funkcionalno odlično za
mišljena scena sta dala rež,ser ju 
možnost, da je nastopajoče efekt
no premikal po odru in jih po
stopoma komponiral v veliko ce
loto, tako da je predstava dobila 
svoj smiselni crescendo in na 
koncu svoj magistrale v skupni 
pesmi, ki je izražala občutek vse 
mladine LEPO JE V NASI DO
MOVINI BITI MLAD!

Vse šolske umetniške dejavno
sti, od recitacije preko zborov, 
vaj in narodnih plesov so bile 
smiselno vkomponirane v celoto. 
Tvorile so žlvoplsano mavrico 
mladosti, ki se je bočila z odra v 
dvorano. — A. W.

čemi ponovitvi koncerta se je v 
zboru čutila rahla utrujenost. 
Glasovi niso bili več tako sveži 
in neposredni kot na koncertu za 
mladino.

Naša mladina, ki je do zadnje
ga kotička napolnila dvorano De
lavskega doma, je tokrat prišla na 
svoj račun. Svežina, temperament 
in borbenost partizanske pesmi je 
popolnoma osvojila mlade poslu- 
šavce. Umetnost in neposrednost 
lepega petja je mladino popolno
ma pritegnila, tako da se je spre
menila v navdušeno, disciplinira
no koncertno publiko. Tokrat eo 
mladinci spoznali živo partizansko 
pesem in njene ustvarjavce: kom

ponista in dirigenta Radovana 
Gobca in Janeza Kuharja.

Oba koncerta je prijetno barva
la s svojim temnim glasom Vanda 
Ziherlova, ki je pričarala v dvo
rano pravo lirično partizansko 
vzdušje s pesmijo »Počiva jezero 
v tihoti«.

OLa koncerta sta bila polno 
obiskana, vendar smo pri mladin
ski prireditvi pogrešali trbovelj
sko srednješolsko mladino in nje
na vodstva. Kaže, da še vedno 
vlada prepričanje, da zadostuje za 
vzgojo srednješolske mladine le 
suhi -prakticizem in tehnična 
vzgoja.

Albin Weingerl

Občinska revija mladin
skih zborov v Zagorju

ne slovesnosti v

Tudi Zagorjani so se pridružili 
zasavskim občinam, ki so organi
zirale svoje občinske revije mla
dinskih zborov.

27. maja se je zbralo v gosto
ljubni dvorani Svobode K sovec 
dvanajst skupin, ki eo pokazale 
nivo svojega umetniškega udej
stvovanja, Z zbori so nastopile 
šole: Pcdkum, Mllnše, Izlake, Lo
ke, osnovna šola Toneta Okrogar- 
ja in Franceta Prešerna iz Zagor
ja. Glasbena šola je poslala na 
revijo godalni kvartet In dekliški) 
duet, baletna šola pa svojo balet
no skupino.

Značilnost zagorske občine je 
množičnost In nezenačenost mla
dinskih zborov.' Zbori zagorskih 
šol so boljši od zborov okoliških 
šol. To je sicer razumljivo, ker 
okoliške šole nimajo takšnih po
gojev za delo kot zagonske šole, 
niti nimajo dovolj usposobljenih 
moči. Vendar bi bilo treba, da bi 
bil prireditelj oziroma strokovni 
vodja (komisija) prožnejši in od
ločnejši v pomoči in kritični iz
biri programa.

Na revije mladinskih zborov 
pač ne sodijo zabavni ansambli, 
niti popevke, ki vsebinsko in ni
ti po obsegu ne ustrezajo otroški 
psihi in pevskemu organu. Okus 
nekaterih prosvetnih delavcev se 
bojfioral bolj Izostriti, da bo ve
del; kaj spada na resno revijo in 
kaj na zabavno. In kaj je pri
memo za našega otroka.

Razstava 
šolske dejavnosti
V petek dopoldne eo odprli v 

spodnjih prostorih osemletke A. 
Hohkrauta v Trbovljah razstavo 
likovnih ln ročnih del učencev te 
šole. Razstavo si Je ogledalo pre
cejšnje število občanov in učen
cev, ki eo se seznanili s šolsko 
likovno in ročno dejavnostjo učen
cev te šole.

ek

Isto nekritičnost in banalizira
nje resnega vzgojnega dela z mla
dino so si privoščili tudi na ob
činski reviji v Hrastniku in ne
davno na proslavi Titovega rojst
nega dne v Trbovljah. (Kaj vas 
res ne boli glava ,če slišite iz 
dvanajst let starih otroških ust: 
v,.. daj, ljubi me ... daj, polju
bi me...« ih huronsko vpitje in 
žvižganje v dvorani — takoj nato 
pa recitacijo, posvečeno maršalu 
Titu?!)

Zagorski mladinski zbori so že 
na lepi kvalitetni višini. Tudi kva
liteta godalnega kvarteta je bila 
vidna. Bili eo pa utrudljivi s svo
jim dolgim programom. Visoko 
kvaliteto je dosegel zagonski ba
let, Prešernov »Povodni mož«, ki 
so ga koreografsko naštudirale 
članice tega baleta, je s svojo ori
ginalnostjo in študioznoetjo nav
dušil prepolno dvorano Svobode 
Kisovec, — A. W.

V Gabrovki nad Litijo prireja domača kmetijska za
druga vsak ponedeljek odkup živine. Tako je tudi pred 
nedavnim pripeljal kmet Gregor iz Podpeči pri Gabrovki 
kravo s tremi rogovi, ki jo je odkupilo mesarsko podjetje 
iz Zagorja za zakol. — Tretji rog je zrastcl tej kravi, ko 
je bila stara eno leto. Rog pa se ji je stalno večal, tako 
da je krava zadnje čase že težko jedla iz jasli, ker ji j® 
bil rog v napoto.

Ustanovljen nov institut za rudarstvo
V trboveljski Strojni tovarni se 

v celoti zavedajo, da nenehni raz
voj tehnične znanosti terja od 
prolzvajavcev, da ae povežejo z 
znanstvenimi zavodi ali pa da jih 
ustanove sami. Del proizvodnje, 
in sicer proizvodnjo separacijskih 
naprav, so v trboveljski Strojni 
tovarni že vneto let vezali nn 
znanstvene ugotovitve, ki jim Jih 
je posredoval v ta namen ustanov
ljeni Institut za separacije Strojne 
tovarne Trbovlje v Ljubljani, 
Vendar se Je Inštitut za separaci
je STT ubadal samo z vprašanji 
eepariranja premoga, znano Je pa, 
da Je nadaljnji razvoj Strojne to
varne Trbovlje odvisen tudi od 
razširitve proizvodnega programa 
na vsa podiročja rudarstva.

Prt ljubljanski Fakulteti za na
ravoslovje, oddelku za rudarstvo,

| je pa deloval Inštitut za rudar
stvo, ki se je v pretežni meri 
ukVarjal s pedagoškim delom, de
loma pa tudi z znanstvenim de
lom na področju rudarstva a 
splošnih vidikov.

Slovenci slovijo že vrsto let, da 
Imajo dober rudarski kader, ven
dar je pa ta kader še številčno 
premajhen, precej tudi zaradi te
ga, ker za razširjeno dejavnost ni 
na voljo dovolj sredstev. Zato «e 
je pred časom porodila zamisel, 
da se znanstveni delavci na po
dročju rudarstva združijo in ec 
s tem doseže možnost večjega iz
koriščanja In vsklnjevanja dela.

Končno je bil celo dosežen spo
razum, da se Inštitut za rudarstvo 
pri oddelku za rudarstvo Fakulte
ta za naravoslovje In Inštitut za 
aeoaraeiis Strojne tovarne Trbov

lje združita v nov Rudarski t»* 
štttut. Del A viski svet Strojne to
varne Trbovlje je na svojem z””' 
njem zasedanju tudi že skleni1' 
nastopi kot soustanovitelj noves 
Inštituta za rudarstvo.

Preimlo vagonov
V nedeljo, 27. maja, je bil ^ 

torni vlak št. 418, Židani 1°°? ,,j 
Ljubljana, mnogo prekratek, ^ 
lahko sprejel v Litiji, ^ Trtnik*' 
Jevnici in na Lazah vse 1*° 
ki so sc ta večer hoteli 
proti Ljubljani. Ker niso ^ 
na motorni vlak, so morali 
na železniških postajah v
ure. Vprašanje Je, kako bo ^ 
poletnih mesecih, ko ob|! blja®**" 
savje še več turistov iz LjU

Invalidski pevski zbor je 
navdušil Trboveljčane

Alojz Ribič-Tone je v šoli na Vodah odkril doprsni kip narodnega 
heroja Alojza Hohkrauta, po katerem se šola Imenuje

Jasno je, da se taki In podobni 
osnutki po navadi zataknejo pri 
vprašanju potrebnih finančnih 
sredstev. Potrebne pomoči ni niti 
od tam, in zgodi se, da ostane |o 
želje in potrebe zaprte v pisalni 
mizi. Toda če pogledamo samo 
strukturo prebdvavcev na tem ob
močju, število predšolskih in šol
skih otrok, se nam odpre ne pre
več rožnata slika, česar se zave
dajo tako prebivavci kot tudi pe
dagogi. Ce vzamemo samo primer 
dveh, treh največjih naselij na 
tem območju: kolonije na Savinj
ski cesti, Kovinarskega naselja 
in Stare kolonije, vidimo, da je 
tu veliko število otrok, ki so pre
puščeni sami sebi in cesti. .Večina 
primerov je, da sta oba starša 
zaposlena, otroka pa zaradi ob
jektivnih ali subjektivnih vzrokov 
ne pošljeta v otroški vrtec. Soseda 
že popazi tu in tam na otroka, kaj 
kmalu pa pozabi nanj — in razum
ljivo otrok hodi tja. kjer mu naj
bolj ugaja: na cesto, kjer se igra 
v kupih peska. In do nesreče je 
le še en korak ...

Drugo vprašanje je pa tudi to, 
da otroško Igrišče pri vzgojno-var-

Vsaka žena — gospodinja bo 
rada priznala, da je gospodinjsko 
delo težko, posebno še za tiste, ki 
opravljajo poklicno delo izven 
doma v tovarni, pisarni, na polju 
ali kje drugje.

Kakor je za podjetje važno vpra
šanje. kako povečati delovno sto
rilnost, ■ tako važno je za gospo
dinjstvo vsklajevanje prejemkov 
in izdatkov. Površen pogled v po
trošnikov proračun bo imel morda 
en sam izhod: povečanje prejem
kov. Strokovno mnenje pa je, da 
je treba veliko znanja in preudar
nosti, če hočemo, da bo naše delo 
v gospodinjstvu, kot najmočnej
šemu potresnemu obratu, tudi 
uspelo. Vci naši izdatki morajo 
biti dobro premišljeni in morajo 
temeljiti na našem znanju in po
znavanju strokovnosti gospodinj
skih opravil.

Center za napredek gospodinj
stva v Trbovljah je s svojim de
lom na področju izobraževanja in 
družbenih oblik gospodinjenja v 
teku svojega 6-letnega delovanja 
dosegel že lepe uspehe. Da bi tudi 
danes pomagal vsem, ki skušajo 
na področju gospodinjstva čimbolj
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Bnostanovanjsko hišo, tudi nedo
grajeno, v Trbovljah kupim proti 
zamenjavi stanovanja. Prevza
mem tudi kredit ali starejšo 
osebo v oskrbo. — Naslov v 
upravi lista.

Iščem prazno sobo v Trbovljah. — 
Naslov v upravi lista. ,

Zveza voj. voj. invalidov terena
Kisovec-Loke pri Zagorju ob Savi 
obvešča vse prebivavce občine 
Zagorje in njeno okolico, da pri
reja dne 10. junija 1962 ob 15. uri 
pri smučarskem domu v Kisovcu 
večje partizansko rajanje z več
jim srečolovom, v katerem bo 
glavni dobitek radio aparat; za 
zakusko je preskrbljeno s srnja
kom, čevapčiči in drugimi specia
litetami, ne bo pa manjkalo 
tudi pristne kapljice dolenjskega 
Cvička.

Za ples in vaše razvedrilo pa 
bodo poskrbeli »Veseli Vider
garji.«.

Pridite, ne bo vam žal!
Vabi odbor Zveze VVI,

Kisovec

Komisija za razpis mest direk
torjev občinskega ljudskega odbo
ra Hrastnik

RAZPISUJE
mesto direktorja Klavnice in mes

nic Hrastnik
POGOJI: visokokvalificiran de

lavec v mesarski stroki s triletno 
prakso, srednjo šolo mesarske 
stroke ali 4 leta prakse v mesarski 
stroki, srednja strokovna izobraz
ba in vsaj dve leti na vodilnem 
položaju.

Plača po pravilniku o delitvi 
osebnih dohodkov.

Nastop službe takoj.
S 50 din kolkovane prošnje 

s kratkim življenjepisom naj se 
vložijo pri komisiji občinske
ga LO Hrastnik v 15 dneh po ob
javi v Zasavskem tedniku.

Komisija za razpis mest 
direktorjev ObLO Hrast
nik

za zajce«; 8. do 11. junija danski 
film »Poslednja zima«; 12. 3o 
14. junija francoski film »Fran
cozinja in ljubezen«.

Kino Svoboda — Trbovlje II: 9. do 
11. junija .franc. ba,rv. CS film 
»Po sili miljonar«; 12. junija 
amer. barv. CS film ob 17.30 in 
19.30 »Bela divjina«; 14. do 18. 
junija mehiški barvni film »Pe
sem upornikov«.

Kino »Svobode II« v Hrastniku: 
7. junija nemški film »Zaljub
ljeni detektivi«; 9. do 11. junija 
franc. barv. film »Babette gre v 
vojno«: 11. junija matineja ob 
10. amer. film »Tujec je pokli
cal«; 13. in 14. junija amer. film 
»Iznenada preteklega leta«.

Kino Delavski dom v Zagorju: 
7. junija domači film »Kota 905«; 
9. do 11. junija amer. barv. film 
»Zlomljena zvezda« — v nedeljo 
matineja ob 10.; 13. in 14. junija 
italijanski barvni film »Današnja 
dekleta«.

|Z lastnimi sredstvinarda Reberšak, del. iz Hrastni
ka 70.

iJmfla sta: IVan Sevenšek, kmeti 
iz Rečice 53, pri Laškem — stari 
68 let; Karolina Bastič rojena i 
Hribšek, prevžitkarica s Turja i Pri■ trboveljskem AMD se zave
ti — stara 90 let. f dajo, da ima nenehno naraščanje
ZAGORJE i prometa na cestah za žalostno

Rojstev (izven porodnišnice) ni * posledico tudi naraščanje števila 
/bilo. »prometnih nesreč in človeških žr-

Puročili so se: Albert Lesnik, ru-ftev,.-v precejšnji meri tudi zaradi 
dar iz Zagorja, in Marta Sira- # nepoznanja in neupoštevanja 
šek delavka iz Hrastnika; Lud- (cestno prometnih predpisov, Za- 
vik Ocepek, kmečki delavec izgradi tega je šolski odbor "AMD 
Kandrš, in Marija ZaVbi, kme- * Trbovlje sklenil, da pripravi vrsto 
čka delavka iz Kandrš; Jože j predavanj in tečajev, da tako kar 
Pirkovič, delavec iz Kolovrata, ji največ ljudi seznani z nevarnost- 
in Marija Lavrač, delavka iz#mi prometa. Že lani so bila po 
Kolovrata. # šolah organizirana predavanja o

Umrla sta: Franc Sotenšek, i ud. # cestno-prometnlh predpisih. >287 
upokojenec iz Zavin — star 59t učencev in učenk si je ob tej pri- 
let; Valentin Butara, upokoje- jlložnosti na izpitih pridobilo znač-
nec z Izlak — star 55 let. 

BREŽICE
Rodile so: Štefanija Krznarič iz 

Vidma-Krškega - dečka; Roza 
Nemec iz Vitne vasi 31 — de
čka; Vida Ceglar iz Presladcia 
št. 1 — dečka; Ema Mir iz Žab
jeka 10 — dečka in deklico; 
Ivanka Krampi iz Ribnice 16 — 
deklico; Rozalija Petančič iz 
Dednje vasi 36 - dečka; Dragi
ca Pavuna iz Pologov 16 - de
klico; Jožefa Komočar iz Čate
ža 56 — deklico; Ivanka Barko- 
vič iz Ribnice 29 - dečka; Kri-#

il

ko AMZ Jugoslavije z dvema 
zvezdicama.

Letos je pa AMD Trbovlje pri
pravilo predavanje na Industrijski 
kovinarski šoli, ki so pravzaprav 
pravi tečaj. Doslej je že 30 mo
pedistov z uspehom opravilo izpit.

Ta prizadevanja pozdravlja tudi 
občinski LO in meni, da naj bi

Novi člani 
organizacije LMS
Slavnostno okrašena kino dvo

rana Svobode v Zgornjih Trbov
ljah je sprejela minuli četrtek

Dežurna služba zdravnikov v
Trbovljah

7. junija dr. Drnovšek Hinko
8. junija dr. Komorowsky Vladi
mir

9. junija dr. Komorowsky Vladi
mir

10. junija dr. Komorowsky Vladi
mir

11. junija dr. Drnovšek Mihaela
12. junija dr. Kramberger Ludvik
13. junija dr. Južnič Vladimira
14. junija dr. Drnovšek Hinko

Ob hudi izgubi našega dragega 
JOHANA JAGRA 

se najlepše zahvaljujemo vsem 
sorodnikom, prijateljem in znan
cem, ki eo ga epremili na zadnji 
poti, mu poklonili cvetje in vence 
ter na kakršen koli način poča
stili njegov spomin. Iskrena hvala 
zdravniku dr. Toplaku za veliko 
skrb ob doigotrlajnii bolezni In 
sosedom, zlasti tov. Cvelbarju, za 
nesebično pomoč. Prisrčno se za
hvaljujemo kolektivu steklarne ln 
hrastniškim gasilskim druš-tvom, 
posebno društvoma Matica in 

i Steklarna za lepo poslednjo poča
stitev, obema govornikoma za 
ganljive poslovilne besede, pev
cem in godbi Svobode II za žalo- 
stinke in žalne koračnice.

Žalujoči: žena, hčere z 
družinami in ostalo so
rodstvo.

Hrastnik, dne 4. junija 1962

Kino Delavski dom v Trbovljah:
7. junija ameriški film »Zanka

RAZPIS
Osrednji delavski svet Rudnika rjavega premoga

TrMV,o!;H/,a$t,nlk jC na *v°Jem 3- zasedanju v poslovni dobi 1962/63, dne 30. maja 1962 sprejel sklep o razpisu 
štipendij za naslednje šolsko leto. Štipendije so razpi- 
sane za naslednje stroke;

1 štipendija 
1 štipendija
1 štipendija
2 štipendiji 
2 štipendiji

1. Univerza — rudarski oddelek
2. Univerza — elektro oddelek
3. Univerza — strojni oddelek
4. Univerza — ekonomska fakulteta
5. Tehniška srednja šola — rudarski odd.

Prosivci za štipendijo morajo predložiti do 20. ju
nija 1962 kadrovsko-soclalnemu sektorju rudnika nasled
nje listine: prošnjo za dodelitev štipendije, kratek življe
njepis s podrobno navedbo števila družinskih članov — 
preskrbljenih in nepreskrbljenih, overjen prepis zad
njega šolskega spričevala ter potrdilo podjetja oziroma 
ustanove o višini prejemkov staršev, kjer so zaposleni.

TRBOVL3E
Rodile so: Marija Ramšak iz Tr

bovelj, Golovec 24 - dečka; Vla
dimira Ledinek iz Trbovelj, Ne
ža 4 - dečka; Ema Gomilar iz 
Hrastnika, Bmica 25 - deklico; 
Maridi Grobin i* Jesenovega 24
- deklico; Angela Jurečič lz Tr
bovelj - Knezdol 17 - dečka; 
Frančiška Petek iz Trbovelj, Ker
šičev hrib 8 - deldico; Franči
ška Smrekar iz Zagorja, Ulica 
talcev 15 - deklico; Majda 
Smolnik iz Trbovelj, - Dobovec 9
- deklico; Frančiška Podlesnik 
iz Jelševca 3 — deklico; Albina 
Kajtna iz Kisovca 77 - dečka.

Poročili so se: Franc Glavač, vra
tar iz Trbovelj, in Ema Brez
nik roj. Kunej, uslužbenka iz 
Trbovelj; Dušan Perpar, rudar 
iz Trbovelj, in Marija Levičar, 
trgovska pomočnica iz Trbovelj; 
Ivan Zupančič, elektromojster 
iz Trbovelj, m Frančiška Oba- 
ha, natakarica iz Trbovelj; Vid 
Kreže, rudar iz Trbovelj, Ker
čeva 32, in Kristina Zlak, de
lavka Iz Trbovelj, Hohkrautova 
št. 24; Alojzij Strgaršek, delavec 
iz Trbovelj, Zupa 11, m Roza 
Vodin, bolniška strežnica iz Tr
bovelj, Nasipi 2.

Umrla sta: Rozalija Jesenšek roj. 
Izlakar, gospodinja iz Zagorja - 
stara 46 let; Oton Lep, skladišč- 
nik iz Trbovelj, Savinjska ce
sta 2 - star 37 let.
litija

Rodila Je (izven porodnišnice); 
Angela Dušak lz Ježe 6 a - de
čka.

Poročili eo ae: Franc Kremžar, 
avtoličar, ln Angela Lovše, ple
tilja; Ivan Novak, ptt delavec. 
In Ljudmila Karlovšek, delav
ka; Franc Prope, zidar, ln Mar
tina Sirk, delavka; Ignacij Stru- 
belj, km tov al ec, in Ivanka Bu
čar, kmečka delavka; Franc 
Renko, ln Marija Bercan, kme
čka delavka.

Smrti ni bilo.

stina Kopun iz Brežic - dekli- “““““
co; Anica StaroVeški iz Brežic #učence in učmke osemletke Ivana 
— deklico. ^Cankarja. Za veliko učencev je

Poročila sta se: Ante Supe pod-#bil nadvse slavnosten dan, saj 
oficir JLA iz Zagreba, in Mari- #60 blh tega dne KPTe>eti v mla
ja Kovačič, bolničarka iz Bre- Jdin6k<> organizacijo. Sprejeto je 
žjc. Ibilo 27 učencev in učenk. Mimo

Smrti ni bilo. * štega Je bl,° sprejeto v podmladek
^Rdečega križa še približno 70 

. podmladkarjev.
, Ansambel »Veselih rudarjev« 
i Svobode II pa jim je pripravil 
prijeten kulturen program.

postala v prihodnje sestavni tl ’ 
učnega načrta in obvezna na V6t \ 
šolah.

Lani je AMD Trbovlje priprav i- 
lo nekaj razstav v izložbah, e ka
terimi je na poučen in nazoren 
način prikazalo cestno-prometne 
nesreče in posledice nepoznanja 
ter neupoštevanja predpisov. Da 
bi se povečala varnost v prometu, 
imajo tudi letos v načrtu dvoje 
predavanj, in sicer o temeljnem 
poznavanju cestnoprometnih pred
pisov in o prvi pomoči ponesre
čencem ter o odstranjevanju laž
jih okvar na vozilih, ki jih bodo 
spremljala predvajanja poučnih 
filmov.

Šolski odbor AMD Trbovlje je 
lani dosegel dober uspeh pri or
ganizaciji treh tečajev. 443 tečaj
nikov je z uspehom opravilo izpi
te za šoferje — amaterje A in B 
kategorije. Z uspehom je pa iz
delalo izpite tudi nad 400 mope
distov.

Za to delo je bilo potrebno pre
cej naporov. Pri tem poudarjajo 
v AMD Trbovlje, da društvo v 
vsem času svojega obstoja ni 
našlo potrebnega razumevanja in 
zadostne denarne pomoči. S sred
stvi, ki so jih ustvarili člani, je 
AMD Trbovlje kupilo osebni avto
mobil »Fiat 600 D« in motorno 
kolo »Galeb«.

AMD Trbovlje bi potrebovalo 
nove prostore, saj so sedanji za 
strokovni pouk neprimerni. Glede 
na velik interes Za tečaje bi bil 
potreben še en osebni avtomobil. 
Sicer pa pričakuje AMD Trbovlje 
v prihodnje večjo pomoč v vseh 
njegovih prizadevanjih, saj bo 
dano tako priznanje vsestranski 
dejavnosti društva.

četrtek - 7. junija J v JEVNICI BO ŽIVAHNO PRIHODNJE DNI
8.05 Plesi in rapsodije; 10.15 Odi p , . . ..

»rurtv’r sss
.1.5 KmS),k, « - m-
Janez Verbič: Sušenje cena V ~ a “ f"6?/
prevetrovanjem; 13.30 Napevi Sf*”1 bodo z nog<VT,e,tno tek-

»ohorifl- 14 Vi °b te,evlzorJU se bodo zbraliizpod zelenega Pohorja; 14.35$,, , , . , .
Naši poslušavci čestitajo in po-® ,kn h®*0 
Zdravljajo; 15.20 Ko se oglasu? . te,evizl',sko ,lddal<> ° B“- 
tisoč piščali hammond or„el;!talcih in "»gometne tekme
17.05 Koncert po željah podu- $ * 8Vet.0Vnega prv.e"stv» J Cilu-

jjesmi ln napevov !do P°meri|1 v teku. skokih in
f igrah; en dan bo pa v Jevnici si- 

PETEK - 8. junija finuHanka. Najmlajše bo prav go-
Zabavni kaleidoskop; 1015 Majh->tovo razvesclila tudi lutkovna 
ni zabavni ansambli; 12.05 Nekaj j8TiCa“Rde*a kapjca*<- z našim 
narodnih iz Črne gore; 14.05 Ra-$ na#vecJim mladinskim pesnikom 
dijska šola za nižjo stopnjo — -

Otonom Zupančičem in pohodom 
XIV. divizije se pa bodo seznanili 
na klubskem večeru. Prirejena bo 
tudi tekma koscev.

V nedeljo, 17. junija, bodo še 
enkrat prihiteli pionirji v Jevni
co iz vseh strani, tako iz Kresnic, 
Ribč, Senožeti, Križevsfce vasi, in 
mogoče še z Janč, da nastopijo na 
prireditvi s peljem, simboličnimi 
prizorčki in plesi. V drugem de
lu prireditve bodo nastopili mo 
ški, ženski in mešani pevski zbci 
domačega prosvetnega društva. Za 
zaključek se bo pa zbralo nad 12,i 
pevcev, mladih in starih, ki bor" 
zapeli pesem »Lepo je v naši do 
movini biti mlad«.

aijsKa soia za nižjo stopnjo -a
Niti na morje niti na goro; .14.351 y GORAH ARLTTTIfP,,
pd polke do twista; 15.45 Jezi- ( v 'jUKAiT AKK1IK.Ž1«,
lFPvni pogovori; 18.10 IL del pre-$ TO POT KAR V TRBOVLJAH 
hosa Javne 'oddaje v Velenju; inosa Javne 'oddaje v Velenju; \
18.45. Iz naših kolektivov,- '20,155. Planinski društvi Trbovlje in 
Tedenski zunanjepolitični ore- >»Kum« Trhevlie hut.Trbovlje bosta priredili

porodnišnice) ni
HRASTNIK 

Rojstev (izven
bilo.

Poročila sta se: Ivan Kavzar, ru
dar iz Hrastnika 336, in Ber-

C/^U;
■Ul.S. A TITZN~r'Q-

. . -------  pr e-a
gled; 20.35 Spoznavajmo svet inadanes- v četrtek 7. junija, v gle- 
domovhno: 22.15 Oddaja o morju Vdeliški dvorani delavskega doma 
in pomorščakih. \v Trbovljah s pričetkom ob 19.

.uri izredno zanimivo predavanje 
SOBOTA - 8. junija znamenitega alpinista in razisko-

8.40 Iz partizanščine; 10.15 Od j va vca - Avstrijca Hansa Gsellma- 
tod in ondod; 11.30 Pol ure prej‘ na »V GORAH ARKTIKE«. Pri- 
dvanajsto; 12.05 Trio Slavka Av- j kazani bodo tudi barvni diapozi- 
senlka; 12.15 Kmetijski nasveti J tivi.
- Ipž. Milko Trstenjak; Oskrba f Predavatelj bo govoril o GrSn- 
flnogradov; 14.00 Zabavni or-vaniliji, Aljaski In Spdlzbergih ter 
keetrl tega tedna; 14.35 Naši po-fbo prikazal posebnosti pokrajine 
slušavct čestitajo in pozdravlja- # na visokem severu, odisejado o 
jb; 15.40 Komorni moški zbor iz f fjordih Gronlandije, potovanja s 
Celja p. v. Egona Kuneja; 17.051 smučmi, pripovedoval bo o rast- 
Grcmo v kino; 18.45 Okno v svet; flinstvu in živalstvu ter o tivlje-
20.00 Za prijeten konec tedna; #nju in delu tamkajšnjih prebivav- 
20.20 Radijska komedija - Jero-'cev — Eskimov.
me Klapka Jerome: Trije možje# 
v čolnu; 21.14 Za prijeten konec' 
tedna; 22.15 Oddaja za naše iz-# 
eeljence.

NEDELJA — 10. junija
8.00 Mladinska radijska igra —
Dragoljub Švare: Zgodilo se je 
ob 12.40; 9.05 Z zabavno glasbo v

Tudi Lilijani 
bodo obiskali 
pripadnike JLA
Občinski svet Svobod

81. Tuja roka je dečka grobo zgrabila in ga 
dvignila pred seboj. Nekaj korakov dalje eo le
tali v travi ljudje. »Pripeljal sem nekoga, ti pa 
sprašuj,« je rekel neznanec. In Giorgio je sko
raj priletel pred visokega in bradatega moža. Le
ta je bil nekoliko prijaznejši: »Zdaj pa zapoj, 
ptička, toda poj resnico. Razumeš?« Giorgio je 
Jecljajo povedal zgodbo o denarju In zatrjeval, 
da Je nedolžen, da ni lopov. Zdelo se Je, da Je 
možakar tega vesel, kajti od srca se Je smejal: 
»Da nisi kriv, pripoveduj svojemu staremu oče
tu, ne meni. Toda nam je potreben prav tak de
ček, kot sl II...« in pomežiknil Je svojim tova
rišem. Zdaj so MII z Glorglom vel prijazni In 
dali so mu celo >sll, - Tako Je prišel med pra
ve lopove. Se Islo noč sc je udeležil nekega nji
hovega podviga: bil Jim jc za stražo.

83. Za plačilo eo mu dali vrečico fig. Pri slo
vesu so mu zabičali, da ne sme o tem niti črhni
ti in naj bo drugi dan opolnoči na istem mestu. 
Giorgio Je v srcu sklenil, da ne bo prižel, kajti 
zaree še ni bil tat. — Ko se Je počasi vračal po 
ulicah. Je zagledal žarniarje v njegovi pisani uni
formi. Ustrašil se je in začel teči, stražnik pa za 
njim. Ko ga Je trdo zagrabil za ovratnik, Je Gior
gio prestrašen kričal: »Zares sem nedolžen!« Kaj 
je bilo bolj »umljivega kot to, zato se Je mož 
postave samo smejal: »Se nikoli nisem videl lo
pova, ki bi trdil, da je kriv. Toda. Če takle fan
talin ob štirih zjutraj sam kolovrati po ulicah 
In beži pred žandarjem, gotovo nima čdete ve
sti.« Nekaj minut pozneje > deček že sedel na 
policijski postaji.

---- in pro
svetnih društev v Litiji je že iz-

___ ____________ „____ _ . delal program obiskov pri gradl-
novi teden; 10.00 Se pomnite, to-#teUih nove Zasavske ceste. Tako 
variti... Olga Družina: Name-fbodo 18. junija obiskali pripadni- 
6fo čez Savo; 11.30 Nedeljska# ke JLA v Zagorju mladinski pev- 
reportaža; 12.05 Naši poslušavci #ski. zbor iz Smartna pri Litiji, 
čestitajo in pozdravljajo; i3.30fharmonikarski zbor Glabene šole 
Za našo vas; 14.00 Poje Koroški#Lltlia tar moški pevski zbor Glas- 
akademski oktet; 14.15 Naši po-#bene šo,e Litija ter moški pevski, 
elulavci čestitajo in pozdravlja-#zbor litijske Svobode. 29. julija pa 
jo; 16.00 Humoreska tega tedna #bodo gontovalt na gradbišču nove
- Henri Duvemois: Obleka na-#Zasavske ceste moški, ženski in 
redi človeka; 17.15 Radijska igraf me5ani pevski zbor Prosvetnega
- Gttnther Weieenbom: Harlem- # društva Jevnica.
ska balada; 18.30 Športna nede-f »i i .. » .
ija; 20.00 vaša pesem - vaša# Akademija šmarskega 
m*lodija J Partizana v Jevnici

PONEDELJEK - 11. junija '#, P* bi vzburim zanimanje za 
8.05 Klavirski poemi ^
ga skladatelja Matsumota; 8.25 # ?i® ^ t^ £ S
Zabavni kalejdoskop; 9.25 Za # ‘Z Smertna I"1 Lit,i‘ Propagand-
vsakega nekaj; 11.00 Midva in no telovadno akademijo v Jevnici.
DODevke- 12*$ prvem delu eo nastopili pio-
šnliaio •’ i? is Km tv, antje#nirji in pionirke z raznimi simbo- 
ff ™ MiLZvn "Tl" 1 Mnimi vajami- 6 tolno. telovadbo 
mo" ^ ‘ 1 in mladinke na bradlji. V drugem

m1 i ldelu *> P« nastopile mladinke. 
ZSJftZSL"* Naš‘ P°- Ičlani in članice na drodju. Z

^navdušenjem eo sprejeti posebno

£25; I Na orodju so mnogi Jevničani 
m^Jk tk; 20 00 Po)oti|i Prvič videli razne dobro izvajane

11 vgje in eo .bili S propagandno te- 
Tnar„ llovadno akademijo nadvse zado-TOREK - 12. junija voljni,

8.05 Narodne pesmi v priredbi 
Danila Bučarja; 8.55 Za šolarje 
- Zlomljeno krilo, 10.15 Melo
dije za dobro voljo; 12.05 Kme
tijski nasveti; 13.30 Pesmi in 
plesi Jugoslovanskih narodov;
14.35 Pojo ltalijansl operni pev
ci; 15,30 V torek nasvidenje;
■18.10 Kotiček za mlade ljubite
lje glasbe; 18.45 S knjižnega tr

ga; 20.00 Novi posnetki KZR 
TVL; 20.30 Radijska igra — 
Wolgang Wcyrauch: Indijanska 
balada

SREDA - 13. junija 
8.55 Pisan svet pravljic in zgodb 
10.15 Tri uverture in tri arije; 
11.00 Melodije raznih dežel; 11.15

Prireditelja vabita, da se pre
davanja udeleži kar največ Trbo
veljčanov. Vstopnina za mladino 
je 30 din, za odrasle pa 50 din.

Moj najsrečnejši 
trenutek
2e nad štiri leta sem zaposlen 

pri Rudniku rjavega premo-;:! 
Trbovlje — Hrastnik, na oddelku 
RGO, ki po vsej naši domovi-n 
opravlja specialna rudarska dela 
in gradi jaške, nove proge In 
drugo. Tako dobivajo naši rudn i 
sodobne jaške in druge potreb n > 
naprave, v Srbiji med drugim 
rudnik Bor, rudnik Soko, rudnik 
v izgradnji blizu Knježevca in 
drugi.

Preteklost trboveljskega rudni
ka je izredno bogata. Rudarji eo 
pod tujimi režimi in domačimi 
izkoriščevavci dvigali svojo delav
sko roko za pravice in svobodo. 
Vsak član tega kolektiva je pa 
prispeval tudi mnogo naporov in 
znoja, da bi dosegli cilje, za ka
terimi so težili vrsto let. Danes 
je povsem drugače. Danes rudarji 
ne stanujejo Več po barakah, ker 
dobivajo nova modema stanova
nja, in danes se skupnost tega 
kolektiva zanima za vsakega člana 
posebej.

Preden sem se tudi sam zaposlil 
v tem kolektivu, sem precej slišal 
o precejšnjih uspehih tega sloven
skega rudnika. Ob tem sem si za
želel, da bi se tudi sam zaposlil v 
takem kolektivu. In ta želja se mi 
je uresničila. Pred tem sem mno
go govoril z rudarji, ki so zapo
sleni v tem rudniku. Marsikaj me 
je zanimalo. Ko sem jih vprašal, 
koliko zaslužijo, so mi odgovorili: 
kolikor storiš, toliko tudi zaslu
žiš!

Potem sem sc odločil, da obi
ščem pisarno RGO na terenu in 
prosim za sprejem v službo. Tre
nutek, ko so mi povedali, da me 
sprejmejo v službo, je bil naj
srečnejši trenutek v mojem živ
ljenju. Bil sem srečen, da bom 
tudi sam lahko postal član tega 
velikega kolektiva in da bom tudi 
sam prispeval delež v skupnih na
porih, da bi bilo nam vsem bolje.

Tihomir Miločevič, 
Šuštarjeva 41, Trbovlje'

Človek ln zdravje; 1L25 Zabav
ni kalejdoskop: 12.05 Orglice
Igra /Andrej Blumauer; 13.80 
Slovenski plesni ritmi v orke
stralni glasbi; 14.05 Za šolarje - 
Mali upornik; 18.20 »Pri Jožov- 
cu pod Roblekom«; 17.06 Šofer
jem na pot; 18.45 Ljudski parla
ment; 20.00 Naš variete
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Problem nogometnega 
trenerja v Trbovljah

Predsednik nogometnega kluba ing. Alfred Petrič nam je po
slal v zvezi z nehanjem delovanja dosedanjega trenerja tov. 
Nikole Zanetiča in v zvezi z različnimi govoricami, ki se žiri
jo zaradi tega po Trbovljah naslednji sestavek (ki ga zaradi ome
jenega prostora objavljamo v nekoliko skrajšani obliki):

»Po tekmi z Olimpijo je tov. Zanetlč v ponedeljek, 14. maja, 
pismeno zahteval od nogometnega kluba pojasnilo, če !*> klub 
podaljšal pogodbo z njim za naslednje leto, ker stara enoleini 
pogodba poteče 17. julija. Na seji tehnične komisije, ki je bi!a 
istega dne in na kateri se je razpravljalo tudi o pretekli tekmi, 
je pa ustno izjavil, da ne bo ostal več pri Rudarju, da je že 
prodal nekatere stvari in odhaja iz Trbovelj. Na seji je bilo 
sklenjeno, da bo dobil odgovor na vse v petek 18. maja, po seji 
upravnega odbora društva in kluba.

V četrtek, po trendnški tekmi s hrastniškim Rudarjem, me 
je tov. Zanetlč vprašal, kakšnega mnenja je predsednik društva 
tov. Kamnikar. Ko sem mu odvrnil, da meni, da lahko odide, če 
že to želi, je tov. Zanetič kljub temu, da smo morali odigrati že 
štiri prvenstvene teksne dejal, da mora naslednjega dne v Celje, 
da uredi vse potrebno zaradi novega službenega mesta in da ne 
bo vodil treninga tega dne. Istega dne (v petek) pa je bil viden 
dopoldne in popoldne v Trbovljah.«

V nadaljnjem tekstu tov. Petrič navaja, da je tov. Zanetič 
sklenil z upravnim odborom društva pogodbo in da je ob tej 
priložnosti izjavil, da bo predložil spričevalo o opravljenem tre
nerskem tečaju kasneje, ko ga dobi iz Splita. Tega pa da ni sto
ril doslej in da sploh ni član trenerske organizacije. Nadalje pdše, 
da je nogometni klub v sporazumu s člani upravnega odbora 
društva pismeno sporočil tov. Zanetiču, da nimajo nič proti 
njegovemu odhodu. Mendli so pa, da bo vodil treninge do kon
ca sezone, predvsem zato, ker je bil plačan do 6. junija. Odbor 
je uvidel, da glede na zavoženo situacijo nima smisla vztrajati 
na tem, da bi treniral dosedanji trener do konca sezone. To pa 
•o pokazala tudi zadnja prvenstvena srečanja. Navaja: »To je 
zlasti potrdila tekma z O. Krimom, kjer je igralo kompletno 
moštvo, ki ga je prenehal trenirati tov. Zanetič reci in piši 1 
teden preje«.

Nadaljni tekst navaja, da je bil tov. Zanetič pogodbeno ob
vezan trenirati oziroma nadzorovati tudi treninge mladincev, 
kar pa ni izpolnjeval.

Sestavek se zaključuje: »Vsekakor bi svetoval tistim, ki ši
rijo govorice, da sem jaz kriv tega, da je dosedanji trener mo
ral zapustiti Rudarja, naj ne objokujejo njegovega odhoda, tem
več naj bodo zadovoljni, da nas je tako hitro zapustil, ker M bila 
sicer popolnoma nemogoča sanacija, kar se tiče igravskega ka
dra. Pridobiti igravce, ki so prenehali igrati zaradi politike tov. 
Zanetiča (Herman, Perc, Deželak), je naša prva naloga, in druga, 
vrniti moštvu moralo, pri čemer morajo pomagati tudi vsi za
vedni igravci.«

SLOVENSKA 
CONSKA LIGA
Ilirija : Rudar 2:7 <J:5)
Maloštevilni ljubitelji nogometa 

Iz Trbovelj, ki so se v nedeljo 
udeležili prvenstvene tekme med 
ljubljansko Ilirijo in trboveljskim 
Rudarjem, so videli moštvo, ki 
je zaigralo tako kot v svojih naj
boljših časih.

Gostje so zlasti v prvem pol
času pokazali tako igro, da so 
morali Ilirijani le braniti svoja 
vrata, kar jim pa ni popolnoma 
uspelo. Serijo zadetkov za Rudar
ja je odprl pravzaprav igravec 
Kastelic že v 6. minuti.

Izredno razpoloženi napadavci 
Rudarja so že v prvih minutah 
igre ostro napadli in nenehno 
ogrožali vrata domačinov. Močni 
streli so šli mimo vrat ali pa jih 
je obramba komaj reševala s 
streli v kot. Slaba in nezanesljiva 
obramba domačinov ni mogla 
dolgo reševati situacije, saj so 
gostje kmalu dosegli tudi drugi 
zadetek. V 25. minuti je Jovič z 
lepim strelom ukanil domačega 
vratarja. Po tem njegovem za

detku so igrali ponovno pred vra
ti gostov, toda odločilnega strela 
ni bilo. Vsi streli so šli v out ali 
pa v roke vratarja. V 32. minuti 
je bil ponovno uspešen za Rudar
ja Knaus, 12 minut kasneje je pa 
postavil končni rezultat prvega 
dela igre Jovič.

Po odmoru je bilo opaziti, da je 
Rudar nekoliko popustil, oziroma 
da je zadovoljen z doseženim re
zultatom. To so izkoristili doma
čini in dvakrat potresli Rudarje
vo mrežo. Sele po tem njihovem 
uspehu so gostje ponovno vzeli 
igro v svoje roke in do konca 
igre še dvakrat prisilili domačega 
vratarja, da je pobiral žažgo iz 
mreže.

ZASAVSKA 
PIONIRSKA LIGA
Proletarec : Bratstvo 
3:0 p. f.

številnimi gledavci košarkarji tr
boveljskega Rudarja in ljubljan
ske Svobode. Trboveljski košar
karji so pokazali, da je z lepo in 
borbeno ter smiselno igro lahko 
premagati tudi nasprotnika, ki 
ima zmago že skoraj v rokah.

Prvi del igre je pripadal go
stom. Domačini jim niso bili kes, 
tako da so komaj ubranili gostom 
ter izredno dobremu igravcu Se
šku, da ni,so zaključili prvega de
la igre še z večjo razliko v svojo 
korist. — Temu je bilo verjetno 
mnogo krivo zelo slabo vreme, 
saj je ves čas tekme deževalo. To 
so je opazilo tudi pri samem po
dajanju, saj so bili domačini naj
večkrat tisti, ki so zgubili žogo 
zaradi slabega in netočnega poda
janja.

Cisto spremenjeno igro so pa 
pokazati domačini v drugem delu 
igre. Hiter tempo, točno podaja
nje in uspešni meti na koš so že 
v prvih minutah drugega dela 
igre pokazati, da je prednost v 
koših v prvem delu igre premajh
na za zmago. Z lepimi meti sta 
se odlikovala zlasti Vi rt in Bola. 
Nič slabši niso biti ostali igravci.

S sobotno zmago je Rudal osvo
jil dve dragoceni točki.

Proletarec : Ilir. Bistrica 
52:36 (35:14)

Zagorjani so odlično zaigrati 
zlasti v prvem delu igre ter že v 
sedmi minuti vodili z 16:0. Lepo 
igro je pokazalo vse moštvo.

V drugem delu igre pa so do
mačini nekoliko popustiti in do
volili, da so gostje odločili ta del 
igre v svojo korist.

REPUBLIŠKA LIGA 
— CLANICE

Proletarec : Maribor 
26:8 (12:2)

II. ZVEZNA LIGA

Rudar : Olimpija
— preloženo

V soboto je prisostvovalo pri
bližno 800 gleda vcev rokometni 
tekmi med domačim Rudarjem in 
ljubljansko Olimpijo. Prvi del 
igre se je končal neodločeno 2.2.

Ko pa bi se moral začeti drugi

del igre, se je pretrgal kabel, ki 
drži razsvetljavo. Po daljši raz
pravi sta se dogovorili vodstvi 
obeh klubov, da bodo tekmo odi
grali v sredo zvečer.

ZASAVSKA LIGA'

TVD Partizan Zagorje :
Rudar (H) 32:14 (11:7)

Šolsko športno društvo »Bodočnost«
V sredini šolskega leta 1961 62 

so ustanovili učenci osemletke 
»T. Čečeve« svoje športno dru
štvo »Bodočnost«. Ustanovljene 
so bile tudi prve sekcije in sicer: 
košarkarska, šahovska, sekcija za 
part cimo akrobatiko in ritmiko, 
strelsko in rokometno sekcijo.

Učenci so vzeli delo v posamez
nih sekcijah zelo resno In se tru
dijo, da bi dosegli čimboljše re
zultate, ter vključili v svoje vrste 
čim več svojih tovarišev. Tako 
so na primer košarkarji izvedli 
medrazredno prvenstvo, po ligi- 
nem sistemu. Tekmovalo je 11 
ekip. Prvo mesto je osvojila eki
pa 8. b razreda s 18 točkami (iz
gubili so le eno srečanje). Naj
boljši strelci prvenstva: Boris
Slapnik 8. c 169 košev, Jani Kra- 
vogel 8. b 137 ter Oto Lukač 133 
košev. Vsekakor lep uspeh! „

V svojem prizadevanju niso

deklicah je v finalu zmagala eki
pa 8. b razreda, pri dečkih pa 8. a. 
Skupno je bilo odigranih 18 te
kem. Prvaki so prejeli lep pokal, 
darilo rokometnega društva Ru
dar.

Lepe uspehe je dosegla nadalje 
šahovska sekcija, ki je pripravila 
medrazredne turnirje ter zasto
pala šolo na medšolskem občin
skem prvenstvu ter tekmovanju 
šol v Zagorju.

Sekcija za ritmiko in akrobati
ko se je prvič predstavila občin
stvu na minuli proslavi v počasti
tev rojstnega dne predsednika 
Jugoslavije tovariša Tita.

Ze iz teh nekaj vrstic vidimo, 
da so učenci osemletke »T. Čeče
ve« izbrali pravo pot in da so že 
v tako kratkem času dosegli ta
ko lepe uspehe. Jasno je pa, tudi, 
da bo marsikateri učenec zavil v 
športno društvo, oziroma da bo

zaostali za njimi rokometaši, ki , njihovo društvo dober vir mladih 
so pripravili kar dva turnirja. Pri I športnikov.

REPUBLIŠKA LIGA 
-t ČLANI
Rudar : Svoboda 
48:38 (16:23)
V mrzlem in deževnem vreme

nu so ee v soboto pomerili pred
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{Ukleti partizani
g — Evo, je dejal Komnenu in mu izročil kopico ročnih bomb. E 
H potem je legel zraven njega. jg
g Komandir se je pokril s šotorskim krilom in prižgal žepno ff 
3 baterijo, ki jo je prinesla tistega večera Jela, ko jo je Miraš g
3 rešil pred Nemci. Hitro je povezal skupaj sedem ročnih bomb g
| in zahteval vrvice. Naglo je premetal polovico vrvice in jo s
| dal Gojku. g
| — Kakor takrat na Kupresu, samo pazi, da se ti vrvica ne g
3 zmeša, ga je opozoril Komnen na šop bomb. Tedaj je odvrgel g 
g zaščitno kapico in povezal vrvico s porcelanasto kroglo, ki je bila = 
g povezana z izvlačilcem na sprožilcu. Z nožem je obrezal drevo, g 
3 da mu zaščitna kapica ne bi pretrgala vrvi. Nato je porinil g 
= klopčič vrvi med bombe. Ravno tako je storil tudi Komnen.

Odšla sta v tišini. Komnen je stopal za Gojkom.
E Na nekem mestu sta se ustavila in prisluškovala. Ko so za g 
g trenutek preostale eksplozije v planini, sta zaslišala enakomerne = 
g korake stražarja. B
g Ravno ko sta hotela oditi naprej, jima je za hrbtom zagorela g 
|j svetlobna raketa. Izstreljena je bila iz hoste za njima.1 Močna g 
g luč je obsvetlila ves teren, onadva pa se nista niti premaknila, g 
g Le njune oči so mrzlično preiskovale teren: jasno sta videla §§ 
g bunkerje, postavljene, približno trideset po številu, tja proti g 
3 planini. Na njihovi strani je bilo nekaj »robov«, pri šotorih g 
| pa 60 stale močne straže.
g — Gosto so se postavili, je zašepetal Komnen. 
s — Imajo močne straže in žice pred mitraljezi. Tiste s kon- g 
g servami, je odgovoril Gojko.
= — Kaj si tudi to opazil? se je začudil komandir,
g — Ze prej, je mimo odgovoril Gojko.
g Žice pred mitraljezi so bile neka izmed tistih improvizacij, g 
g ki so se jih posluževali Nemci. Mitraljezec je podnevi točno na- g 
g ravnal in učvrstil mitraljez, preiskujoč vse tiste kocke, na katere g 
g naj bi streljal. Potem je v tisto smer napeljal tenko žico, nanjo g 
g pa obesil prazne konservne škatle in dal vanje nekaj praznih g 
g nabojev ati kak kamenček. Naprava bi takoj zazvonila na naj- g 
g ipanjši dotik. Mitraljezec bi tedaj samo pritisnil na petelina in g 
g rafal bi prerešetal tistega, ki se je zadel ob žico. 
g — Kje naj potem prideva skozi? je vprašal Komnen. 
g — Pojdi samo za mano, je mimo odgovoril Gojko, 
g Kakor da bi ga vodila neka nevidna nit, je Gojko vedno g 
g našel tisto pot, ki je ne bi našel nihče drug.'Kaj kmalu sta stala E 
g zraven stražarja, ki je bil naslonjen na drevo ob velikem šotoru, g 
E Komandir je pokazal, da ga bo obšel in ga od zadaj prijel g 
g za obraz. Gojko je takoj razumel in izvlekel iz žepa neki posre- g 
g bren nož, ki ga je minulo leto odvzel nekemu mrtvemu četniku, g 
g Z roko je pokazal, da ga bo Nemcu zaril v prsi. 
g Priplazila sta se še bliže in Komnen je obšel stražarja. To je g 
g napravil počasi in previdno. Tedaj pa se je okrepilo streljanje H 
2 od neke planote proti Plišu. Neka nemška enota, ki je bila v g 
g bližini, je začela streljati preko položajev svojih enot. Komnen g 
g je izkoristil tisti trenutek in že je bil za stražarjem . . .
1 Tega sta kmalu likvidirala, njegovo truplo pa umaknila V g 
g grmovje in ga pokrila z vejami.
g Gojko je nato odšel proti enemu šotoru, Komnen pa proti g 
g drugemu. Njune roke so hitro delale. Skozi razrezano šotorsko g 
g krilo sta porinila svoja »peklenska stroja« in se začela umikati g 
1 in odvijati klopčič.
E Gojko je samo čakal na Komnenovo znamenje. Vedel je, da I 
g preostane od krepkega sunka, ki aktivira granate, še sedem g 
g sekund do eksplozije. Vedel je nadalje, da je šotor potil minskih f 
g in artilerijskih granat, in da je vprašanje, če se bo medtem :: 
g lahko umaknil dovolj daleč. Toda razmišljal je še o nečem \ 
g drugem . . .
g Ko je Komnen dal z roko znamenje in potrgnil vrv, je Gojko : 
še odštel do tri in šele nato potegnil svojo vrv. Svojemu komandirju 
| je hotel dati večjo prednost.
H Eksplozije so kmalu oba vzdignile z zemlje, čeprav sta se po 
E vseh pravilih in znanju čvrsto držala za korenine in drevje.
{§ Planina je zatrepetala, ogenj in dim pa sta se vzdignila v 
g mogočnem stolpu proti nebu. Nizki oblaki so postali rdeči. ; 
g Oči tisoč vojakov se je obrnilo v smer proti napadu. Presene- 
g čenje je bilo tolikšno, da so bili vsi paralizirani. Ta moment g 
g je izkoristil Komnen in pohitel med dvema nemškima mitralje- g 
g zorna, ki ju je videl na razsvetljeni poti.
g Nemški mitraljezci so prepozno reagirati in se oprijeti xsvo- g 
g jega orožja. Niti niso utegnili, da bi spustili svoje smrtonosne g 
g rafale, kajti njihovi od strahu podivjani konji so jim pridirjal lig 
g za hrbet, jih poteptati in zdrveli v izkopane rove, kjer bo'g 
E pomendrali veliko nemških vojakov.
g — Naprej, proleterji! se je zaslišal klic v postojanki borcev, g
g Ta vzklik je bil dovolj, da je prebudil nemške sile, ki bo g
g začele streljati.
g Komnen je hotel do svojih tovarišev, ki so bili v zaklonišču, fg 
g Ni pa mogel priti do njih, kajti padel je pred zakloniščem in g 
g dihal, kakor da se bo vsak trenutek zadušil.

- Ali si ranjen? ga je vprašal Rade.
(Nadaljevanje sledi) ||
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— Denar sem dopoldne dobil v banki. Vzel sem približno sedem
deset tisoč zlatnikov in se bojim, če nisem zapravil svojih vred
nostnih papirjev.

To Je bilo res. Baron Je zjutraj res zamenjal vrednostne papirje, 
zamolčal je pa, da je prave zlatnike spravil, v zavitke pa dal pona
rejene zlatnike iz svoje kovnice.

— Zaradi tega se vam ni treba bati, gospod baron! mu je dejal 
mtndstčr. Jutri zjutraj pošljite ves denar, kolikor ga je še ostalo, 
v moj kabinet. Vsak kovanec bomo preiskusdli, in če bo denar po
narejen, bomo naročil, da vam izplačajo celoten znesek, blagajnika 
bomo pa zaprli. Jasno je, da vam je namerno izplačal ponarejen 
denar.

Baron sc je hotel ministru zahvaliti za to prijaznost, toda ko
maj ko je izrekel nekaj besed, ee je zaslišalo v salonu vpitje. Več 
gospodov je prihitelo in povedalo baronu, da se je njegova soproga 
onesvestila.

NAČRT ZDRAVNIKA
Na koncu poljan Momtrougea je tiste čase stala neka zapuščena 

koliba. V tej stari podrtiji je nekoč stanoval zidar, ki je užival, če 
ee Je lahko v miru napil. To kolibo sta izbrala potepuha Dagobert 
m Bouton za svoje prebivališče. Semkaj sta pripeljala tudi ra
njenca.

Markiz Rene je kaj kmalu okreval. Nekaj dal po preselitvi obeh 
lopovov je začel začudeno opazovati okolico.

— Kje sem? je vprašal s šibkim glasom.
Dagobert se mu je približal.
— Seveda niste v palači, lahko vam povem, da pazijo na vas 

dobri ljudje. Ce ne bi bilo nas, M MU že davno na onem svetu.
Renč ee je začel spominjati svojih dogodivščin. Spomnil se je 

tudi svoje nesreče pri dvoboju, ni pa vedel, koUko dni Je že minilo 
od tega dogodka.

— Spominjam se, je zamrmral. Baron de Querjcan me je podrl 
z mečem. Mislil sem, da bom umrl.

— Ne vem, če se piše vaš nasprotnik tiuerjean, vem pa. da je 
tisto navaden razbojnik, je rekel Dagobert.

Sele zdaj se je Renč spomnil Moralesa to Coyueliota to trenut
ka, ko sta se nagnila preko njega, preden ee je onesvestil.

— Da, Imate prav, to je Mio včeraj.
— Oprostite, gospod, toda od tistega dne je minilo že štirinajst

dni!
Renč je gledal Dagoberta začudeno.
- In kaj ee Je dogajalo v teh štirinajstih dneh?
- Midva sva vas prenesla od tamkaj semkaj to v*» negovala, da 

•e vam je rana že zacelila.
- Kaj pravite? Vidva sto to naredila za tujea, ki ga niti ne po

znata? O, vidva sta najplemenitejša možakarja!
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Maščevanje in ljubezen
Bouton je namignil Dagobertu, ti je nadaljeval:
- Ne, midva nisva takšna, kot mislite. Moj prijatelj Je nekaj 

časa študiral medicino, a je zaradi neprilik ni mogel skončati. Da 
se pa razume na to stroko, je dokazal s tem, da vas je rešil zanes
ljive smrti.

- Potem vama dolgujem nepoplačljlvo zahvalo!
— Z največjim veseljem vaju bom nagradil. Toda najprej ml 

dajta semkaj mojo obleko.
Vašo obleko? je vprašal Dagobert. Kaj pa boste napraviU z njo? 

Saj ste še tako šibki, da ne bi mogU narediti niti dveh korakov.
— To vem tudi sam. A iz žepa sem hotel vzeti denarnico In 

vaju pošteno nagraditi. Pravzaprav M vama trenutno dal lahko sa
mo nekaj louisdorov. veliko večjo nagrado vama pa bom izročil 
kasneje, ko ozdravim.

— Toda oprostite, gospod, denarnice ni več v vašem žepu...
- Kje pa je?
— V najinem žepu in Je že prazna. Saj razumete, kako draga 

so zdravila. Midva sva oba prerevna in nisva imela za to svojega 
denarja. Ali sva napravila narobe, ko sva vzela v ta namen vaš 
denar?

- Nikakor ne! jc odvrnil Renč. Nasprotno! Prav sta storila. Ka
kor da M sama vedela za mojo željo.

- Mimo tega sva mislila, da bo vsebina denarnice le del pla
čila za najino skrb in vaše vzdrževanje.

— Prav sta Imela, da sta se zanašala na mojo darežljivoet, je 
dejal Renč, ki Je sedaj spoznal, da ima opravka z ljudmi, ki hočejo 
Izkoristiti lepo priliko za zaslužek.

- Strinjam se e tem, da sem dolžan, vaju nagraditi za ves trud, 
toda rad M imel, da sama določita znesek, e katerim bosta zado
voljna. .

- To je plemenita beseda! je vzkliknil Dagobert.
— Tako govori samo pravi plemič! Je pristavil Bouton.
— Ali ti nisem pravil, se Je obrnil Dagobert k svojemu tovarišu, 

da nama bo ta gospod pomagal? Kaže, da Je darežljiv mož in da 
lahko zahtevava, kolikor hočeva.

Nato sta začela tiho razpravljati o tem, koliko naj M terjala za 
svoj trud. Sporazumela sto se končno za dvajset tisoč frankov. 
Bouton je izjavil, da ta znesek M veti k. saj ti bosta S tem pridobila 
naklonjenost plemiča, U jima lahko kdaj še pomaga.

ČRNI POKOJNIK
Cez nekaj dni je Ml Renč že toliko čvrst, da je lahko odšel 

v mesto. Oba lopova sta ga zapustila, ker jima je dal besedo, da 
Jima Bo plačal takoj dvajset tisoč frankov, ko bo denar dvignil pri 
svojem notarju.

Renč je izpolnil svojo obljubo. Kljub temu se pa ni ločil od obrh 
potepinov, temveč ju je pridobil zase, ko je obema obljubil letno 
podporo pod pogojem, da bosta v bodoče živela kot poštena meščana.

Oba potepina sta zdaj začela iskati razne vhode in izhode ter 
skrivne poti do hiše »Pri hudiču« in š tem odkrila kup skrivnosti 
okoli barona de QuerJeana. ,

Renč se Je tisti čas še skrival pred ljudmi in si zato najel stano
vanje v neki zapuščeni pariški četrti. Nekega dne ga je obiskal Da
gobert in mu zaupal, da so podzemeljski prostori Querjeanove hišo 
spremenjeni v veliko delavnico za ponarejanje denarna.

Po naključju sta Dagobert in Bouton zvedela tudi za geslo, ki 
so ga ponarejevavcl denarja določili za naslednjo noč. S tem geslom 
jima Je uspelo utihotapiti se v podzemeljske prostore, da sta lahko 
opazovala pomarejevavce denarja pri njihovem delu.

Renč je imel sedaj v rokah dokaz o tem baronovem zločinu, ni 
pa vedel, kaj naj stori. Ati naj ga naznani policiji in Izvleče Izidoro 
Iz njegovih rok? Ni se mogel odločili, kaj naj napravi. Izidora Je 
Mia tako plemenita in tako občutljiva, da ne bi prenesla javne 
sramote. To M jo uMlo, on pa ne M bil njen rešitelj, ampak njen 
morivec.

Opustil je prav tako prvotno misel, da bi seznanil vojvodo to 
vojvodinjo de Simeusc o značaju barona dc (tuerjeana. Cernu naj 
zagreni obema na stare dni življenje to Jima pokaže, v kakSno ne
srečo sta pahnila svojo edino hčerko. Oba h| silno žalovala in ** 
delala očitke, stanja pa ne M spremenila, kajti prav gotovo ee tudi 
onadva ne bi mogla odločiti, da Javno osramotita moža svoje hčer
ke — duerjean pa, ki M se prepričal o potrebi takega molka, ne t>* 
izpustil svojega plena.

Po treh dneh neprestanega razmišljanja se je (tenč odločil, 4» 
bo govoril z Izidoro. Toda kako in kje naj se snide z njo? Ce M 
odšel na njun dom, M baron prav gotovo onemogočil sestanek z 
in M ga prej prebodel, preden bi lahko spregovoril z Izidoro kak® 
besedo.

Končno je sklenil, da sc tudi on udeleži njune slovesno!) P0” 
masko. O tej slavnostmi prireditvi barona Querjeana in njegove 
proge je ie dalj čaaa govoril cel Pariz. Izkoristil bo ugoden trc®“' 
tek, da gdvort z Izidoro.

(Dalje prihodnlj*)


